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200 kilogram gratis binnenbrengen
op het recyclagepark. Elke 100 extra
kilo kostte de inwoner 20 euro. Wie
het asbest thuis wilde laten ophalen,
betaalde daarvoor 236 euro per
1.000 kilogram. Voortaan zullen in-
woners van de Imogzone nog maar
30 euro betalen per ton die bij hen
thuis wordt afgehaald.»

Beschermende kledij
Het gunstige tarief wordt enkel aan-
geboden aan particulieren.
«De afhaling kan aangevraagd wor-
den op onze website. Daarna kan de
inwoner een beschermend pak,
maskertje en handschoenen afha-
len. Hij krijgt ook een zak mee om

het asbestafval in te verzamelen, en
een handleiding over hoe je asbest
veilig kan afbreken. Na afloop komt
Imog alles ophalen.» Wie gebruik
wil maken van de goedkopere rege-
ling, moet snel zijn. Want de project-
periode duurt 3 jaar en van zodra de
kaap van de 150 ton wordt bereikt,
vervalt het gunsttarief. «Vorig jaar
kregen we 9 ton aan asbest binnen»,
zegt Koen Delie van Imog. «Dus we
verwachten dat deze prijs toch wel
een tijdje zullen kunnen aanbie-
den.»
Op de jaarvergadering bij Imog kwa-
men gisteravond ook nog enkele an-
dere thema’s aan bod. De intercom-
munale onderzoekt onder meer de

mogelijkheid om ergens op het
grondgebied een mobipunt in te
richten, waar onlinepakjes afgele-
verd worden of elektrische wagens
opgeladen kunnen worden. Imog
onderzoekt ook de mogelijkheid om
volgens het principe autodelen be-
stelwagens ter beschikking te stel-
len voor wie zijn afval naar het con-
tainerpark wil brengen.
Wat het pilootproject met de paarse
PMD-zak in Waregem tot slot be-
treft, wordt nog meegegeven dat
Imog het concept graag in het hele
grondgebied zou invoeren. «Maar de
onderhandelingen met Fostplus,
voornamelijk over het financiële
luik, zijn daarover nog niet rond.»

IMOG WIL SNELLER AF VAN GEVAARLIJK BOUWMATERIAAL IN REGIO

Asbestophaling wordt goedkoper

In gans Vlaanderen is naar schatting
2,1 miljoen ton aan schadelijke as-
best te vinden in gebouwen. 15.000
ton daarvan werd verwerkt in scho-
len, 724.000 ton in bedrijven, 6.000
ton in overheidsgebouwen, 436.000
ton in de land-en tuinbouw, en
910.000 ton in huizen en apparte-
menten. 
In de hoop die afbraak wat te ver-
snellen, pakt de Openbare Vlaamse
Afvalstoffenmaatschappij uit met
een subsidie. «Imog heeft een pro-
jectvoorstel ingediend, specifiek ge-
richt op particulieren, en wij werden
geselecteerd», legt Johan Bonnier
van Imog uit.

30 euro per ton
Dankzij die subsidie kan Imog asbe-
stafval tegen een gunsttarief 150 ton
asbestafval ophalen bij de inwoners
thuis. «Tot nu mocht elke inwoner

Intercommunale Imog
zal 150 ton asbestce-
ment inzamelen tegen
een gunsttarief. Op
die manier wil het de
hoeveelheid asbest in
onze regio verminde-
ren. Inwoners krijgen
bij Imog ook bescher-
mingskledij en een
handleiding.

JOYCE MESDAG

HARELBEKE/WAREGEM

Intercommunale Imog zal 150 ton asbestcement inzamelen tegen een gunsttarief. 
Koen Delie en Johan Bonnier stellen het project voor. Foto Johan Anckaert

Het punt dat op de Harelbeekse gemeenteraadszitting
het langst werd besproken maandagavond, was dat over
de komst van een openbaar toilet op het Plein in de ker-
komgeving. 
De zitting werd zelfs twee keer geschorst, één keer om-
dat de meerderheid nog wilde overleggen, een tweede
keer omdat de leden van oppositiepartij CD&V dat wil-
den. CD&V vindt de locatie die het stadsbestuur naar vo-
ren schuift, allesbehalve geschikt. «De frituur is er des-
tijds verplaatst, om er een mooi, open plein te kunnen
hebben», zegt Francis Pattyn (CD&V). «Ik ben zelfs niet
eens zeker of dat een toilet er wel zou mogen van de
dienst Erfgoed.» CD&V stelde daarom voor het punt te
verdagen tot wanneer er een andere locatie werd aange-
duid. Marijke Ostyn liet zich tijdens de zitting ook al ont-
vallen dat ze de locatie niet geschikt vond, en aangezien
raadslid Tijs Naert (Groen) zich had laten excuseren voor
deze zitting, konden de meerderheidspartijen géén enke-
le stem missen. Na een overleg besloten de meerder-
heidspartijen in te gaan op het voorstel van CD&V om
het punt uit te stellen. Daarop lieten de CD&V’ers de zit-
ting op hun beurt schorsen om te overleggen. Niemand
had echter bezwaar tegen de komst van een openbaar
toilet. (JME)

Openbaar toilet hot item op
gemeenteraad

HARELBEKE

In de gemeenteraad verzette CD&V Harelbeke
zich tegen het plaatsen van een openbaar

toilet aan de kerk. Foto Johan Anckaert

WOENSDAG 16 MEI 2018 KORTRIJK WAREGEM MENEN 5
WAREGEM

Ingang station dicht
Het station van Waregem is de 
komende weken niet altijd langs 
de voorkant bereikbaar. Door de 
werken in de Noorderlaan is de 
zijdeur voor zes weken gesloten. 
De deur van de wachtzaal is tij-
dens die periode enkel overdag 
geopend. De ingang kant Boulez-
laan blijft gewoon open, vanaf 
daar kan u de perrons bereiken.   
(kvo)

WERVIK

Stad bebloemt centrum, 
CD&V wil fleurige wijken
Het stadsbestuur van Wervik zet 
komende week de bloemetjes 
buiten. Letterlijk dan. Er worden 
in het centrum nieuwe bloem-
potten van een meter hoog ge-
plaatst. Die komen naast de 
bloemenmanden die eerder al 
werden opgehangen. Zo komen 
er vijf potten nabij het stadhuis 
en een aan het Tabaksmuseum. 
Ook het centrum van Geluwe, 
Kruiseke en Ter Hand wordt op-
gefleurd. “Onze inwoners kun-
nen meewerken om onze stad in 
de bloemen te zetten door zich 
in te schrijven voor onze jaarlijk-
se bebloemingswedstrijd”, zegt 
schepen van Milieu Philippe De-
leu (N-VA).
Oppositiepartij CD&V is niet he-
lemaal tevreden. “We pleiten 
voor meer kleur in de wijken via 
bloemenpalen of bloempotten op 
de hoeken van de wijken”, meent 
Bercy Slegers (CD&V). (djr)

WAREGEM

Nieuwe naam en stek 
voor pastabar
Pastabar Elica is verhuisd naar 
een nieuw gebouw in het Pand. 
Sinds vorig weekend huist de 
pastabar in het gebouw waar 
vroeger kledingzaak Laguna Fas-
hion zat. Er is meteen ook een 
nieuwe naam: Pasta del Pigro en 
u kunt er vanaf nu ook terecht 
voor desserts. 
De zaak van Matthias Callens en 
zijn vrouw Kelly Defoort zit 
sinds december 2013 in Ware-
gem. Het koppel heeft ook zaken 
in Lauwe en Harelbeke, ook daar 
vindt u ze onder de naam Pasta 
del Pigro. De Waregemse vesti-
ging is de laatste in die nieuwe 
huisstijl.  (kvo)

groenzone was tot voor kort
bijna ontoegankelijk en met de
omvorming wil de stad Harel-
beke er opnieuw een beschei-
den ontmoetingsplaats voor
jong en oud van maken.  (kvo)

Leerlingen van de Sint-Rita-
school hebben dinsdagochtend
geholpen bij de aanplanting
van een kleinfruittuin in de
nieuwe groenzone aan de Har-
lemboislaan. Samen met enkele
technische medewerkers
maakten en installeerden ze
ook een insectenhotel. 

De groenzone op de hoek Har-
lemboislaan met de Zavelstraat
wordt heringericht met natuur-
lijke speelelementen zoals lig-
gende stammen in combinatie
met veel groen. Zo blijven de
huidige bomen behouden, maar
worden de uitheemse heester-
massieven gerooid. 

“Het trottoir langs de Harlem-
boislaan wordt integraal be-
houden. De zone rond de fruit-
tuin wordt ingezaaid als bloe-
menweide. De andere open

Kinderen helpen groenzone aanleggen

vlakken worden graszones”,
zegt schepen Inge Bossuyt
(SP.A/Groen). 

Vroeger stond een kaarters-
huisje op het pleintje, maar dat
werd onlangs gesloopt. De

HARELBEKE 

W Schepen Inge Bossuyt hielp de leerlingen mee met het planten.
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Op 26 mei is het twee jaar ge-
leden dat Bertrand Coussens
stierf. De Bissegemse friturist
serveerde 43 jaar lang frietjes
en hamburgers in het Gulden-
sporenstadion van eersteklas-
ser KV Kortrijk. Bertrand was
verslaafd aan zijn publiek en
aan zijn kraam. Afscheid ne-
men kon hij niet, al liet hij
zich wel eens ontvallen dat
het te veel werd. 

“Als je niet bij Bertrand was
gepasseerd dan was je niet
naar KV Kortrijk gaan kijken”,
zegt supporter Steven Verley-
en van KV Kortrijk. “Het was
besmettelijk. Mijn dochter is
ondertussen zestien jaar en
gaat mee naar de matchen. Ze
vindt de hamburgers van Ber-
trand de beste.”

Sinds de dood van Bertrand
nam echtgenote Jeannine De-
cock (74) zijn plaats in op KV
Kortrijk. “Zoals velen weten,
had ik indertijd een eigen fri-
tuur aan de spoorwegover-
gang in Bissegem”, zegt Jean-
nine. “In 1999 stopte ik met

die uitbating en ging ik mee
met Bertrand naar KVK. In de
winter was het ook wat rusti-
ger voor ons. Kermissen wa-
ren er niet.”

Jeannine deed na de dood
van haar man nog twee jaar
verder op de Kortrijkse club,
maar geeft nu de fakkel door.
“Ik ben al 74 jaar hé. De club
probeerde nog mijn dochter
en kleinzoon te overtuigen,
maar hun keuze staat vast. Ik
denk dat er al een opvolger is,
maar ik weet niet of ik die al
mag prijsgeven.”

“Al die bekende gezichten” 

Voorzitter Joseph Allijns van
KV Kortrijk haalde Jeannine
tijdens de laatste thuismatch
op de grasmat. “Dat was een
mooi afscheid”, zegt ze. “Al die
gezichten... Velen kwamen
nog vlug een laatste keer een
frietje eten, zeiden ze.”

Dochter Heidi Coussens her-
innert zich dat haar papa niet
kon kiezen - de kermis of KVK
- toen het werk hem te veel
werd. Dus deed hij naarstig

voort en was hij zelfs ongerust
toen er concurrentie opdaag-
de voor zijn concessie op KV
Kortrijk. “Wij hebben nu de
keuze gemaakt en hopen dat
het ook de zijne is”, zegt Heidi.

Bertrand en KV Kortrijk, dat
was 43 jaar lang broer en zus
in goede en kwade dagen. De
naam Bertrand klinkt nog al-
tijd, al staat zijn familie nu
achter de frietketel.

Bertrand leeft ook voort als
reus, net als Minneke, een Bis-
segemse reus waar hij nog
voor sponsorde. Reus Ber-
trand verwelkomt zondag om
15 uur de nieuwe Kortrijkse
babyreus tijdens Sinksen18.

Jeannine Decock van Frituur Bertrand krijgt mooi afscheid op grasmat

“Veel KVK-supporters kwamen nog 
een allerlaatste keer frietjes eten”
KV Kortrijk en Frituur 
Bertrand, het was 43 jaar 
lang een goed huwelijk, 
maar nu komt er een ein-
de aan. De combinatie 
met de kermis wordt te 
zwaar voor de familie die 
het levenswerk van Ber-
trand Coussens verderzet. 
“Er is al een opvolger”, 
zegt weduwe Jeannine 
Decock. 

KORTRIJK 

W Jeannine Decock is 74 jaar. 

KRIS VANHEE
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STEVEN VERLEYEN
FAN KV KORTRIJK

“Naar KVK gaan en 
geen frietjes eten bij 
Bertrand, dat kon niet”

W Jeanine Decock en haar man Bertrand Coussens in hun frituur aan het stadion.
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W Jeannine werd voor de laatste 
thuiswedstrijd van KVK gehuldigd op 
het veld in het Guldensporenstadion. 
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Goedkopere ophaling moet 
regio asbestvrij maken

Afvalintercommunale Imog 
pakt uit met een actie om de 
regio zo snel mogelijk asbest-
vrij te maken. Dankzij een sub-
sidie van de Openbare Vlaamse 
Afvalstoffenmaatschappij 
(Ovam) komt Imog asbest nu 
voor dertig euro ophalen. Voor 
dat bedrag krijg je tot zes big 
bags waarin je tot 1.000 kilo as-
bestafval afval mag verzamelen 
en een set beschermkleding 
met daarin een vest, hand-
schoenen en mondmasker. Tot 
nu betaalde je daar 236,30 euro 
voor. “Via deze actie willen we 
de kilo’s asbest in onze regio 
fors doen afnemen”, zegt Johan 
Bonnier, algemeen directeur 
bij Imog. “In Vlaanderen zit er 

nog ongeveer 2,09 miljoen ton 
in onze woningen en andere ge-
bouwen. Ondergronds zit nog 
eens 40.000 kilometer aan as-
besthoudende nutsleidingen.”

De actie richt zich op particu-
lieren die in de Imogregio wo-
nen. “De actie loopt drie jaar en 
er wordt 150.000 kilo opge-
haald asbest gesubsidieerd”, 
zegt Imog-voorzitter Rik 
Soens. 

“Bedrijven mogen geen ge-
bruikmaken van de actie, an-
ders zouden we de limieten te 
snel bereiken”, voegt Imog-
woordvoerder Koen Delie er-
aan toe. Wie van de actie ge-
bruik wil maken, registreert 
zich via www.imog.be/asbest-
cement.  (kvo)

REGIO 
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Kom eens kijken in onze woon- en  
slaapwinkel. En profiteer t.e.m. 31 mei 

van kortingen tot -50% op tal van
toonzaalmodellen.  (salons, eetkamers,  

tafels en stoelen, relaxzetels,  
boxsprings en kasten)

Bruggestraat 75 - Oedelem, T 050 78 82 03
Open ma-za 9.30u - 18.30u, zo 13.30u - 18.30u 

Gesloten op dinsdag

WIJ HOUDEN 
LENTESCHOONMAAK 
PROFITEER NU VAN 
MOOIE KORTINGEN 

30%
40% 50%

KORTING OP TAL VAN  
TOONZAALMODELLEN

Ontdek onze lentecollectie  
ook op meubelen-degraeve.be en  

zeshonderd schoolkinderen na-
men gisteren woensdag deel. Na-
dat de schoolbussen aangekomen 
waren op de parking van de REO-
veiling deelden de chauffeur en 
hun begeleider een cadeautje uit 
aan de leerlingen uit hun bus. 

De kinderen kregen ook een
MOBY-maskertje. De begeleiders 
namen nadien een groepsfoto van
de chauffeur met alle leerlingen 
uit de bus. Die foto’s zijn te zien 
op de website www.moby.be. 

Van 23 mei tot 10 juni kunnen
ouders en vrienden van de leer-
lingen stemmen op de foto’s. De 
leerlingen die het meest worden 
aangestipt, krijgen een leuke 
prijs. (bfr)

“Het gaat namelijk om een be-
roep met een groot hart voor kin-
deren en jongeren met een beper-
king. Met de campagne willen we 
de band versterken die in de loop 
van het schooljaar is ontstaan 
tussen de chauffeurs en de passa-
giers van de schoolbus”, verklaart
Kim Taylor, communicatiever-
antwoordelijke van de federatie 
van de Belgische Autobus- en Au-
tocarondernemers.

Groepsfoto

Roeselare werd uitverkozen als
stad om het concept van de MO-
BY-dag te lanceren. Tien busbe-
drijven en zes proefscholen met 

De begeleiders namen een 
groepsfoto van de chauffeur 
met alle leerlingen uit de bus. 
De leukste krijgt een prijs.S

B
R

In Roeselare vond woensdag
voor de eerste keer de Dag van 
het Schoolbusje plaats, de MO-
BY-dag. Dat is een nieuwe cam-
pagne rond de ophaaldiensten 
voor de leerlingen van het bijzon-
der onderwijs, die de buschauf-
feurs en hun begeleiders de aan-
dacht wil geven die ze verdienen 
voor hun inzet en hun sociale rol.

Buschauffeurs en hun -bege-
leiders zetten woensdag zo’n 
zeshonderd leerlingen uit zes 
scholen voor buitengewoon 
onderwijs in de bloemetjes 
tijdens de eerste Dag van het 
Schoolbusje.

ROESELARE 

Buschauffeurs zetten leerlingen in de bloemetjes tijdens eerste Dag van het Schoolbusje

Een paarse zak voor alle
soorten pmd, inclusief boter-
vlootjes en yoghurtpotjes en
een doorzichtige afvalzak
voor plastic folies. Het vraagt
wat extra administratie- en
sorteerwerk van de burger,
maar het werkt. Sinds de in-
voering van het proefproject
in Waregem in maart 2016, is
het restafval in Waregem ge-
daald. Van 163,7 kilo per in-
woner in 2016 naar 160,5 kilo
per inwoner in 2017. 

In 2017 werd in Waregem
22 kg p+md per inwoner in-
gezameld, of 5,1 kilogram
meer dan in 2015, toen de uit-
breiding nog niet van kracht
was.

En dus wil afvalintercom-
munale Imog de nieuwe pmd-
aanpak in de rest van haar re-
gio uitrollen, ook in Wielsbe-
ke. Maar dat is tegen de zin
van FostPlus, die instaat voor
de verwerking van het afval.
Dat maakte in december al
bekend dat het kiest voor één
pmd-zak en stopt met het
Waregemse systeem. 

“We willen in heel België
hetzelfde scenario”, zegt Fa-
tima Boudjaoui, woordvoer-
ster bij FostPlus. “Het Ware-
gemse proefsysteem is niet
efficiënt genoeg. We willen

dat alles in één zak kan: van
botervlootjes tot plastic ver-
pakkingen. Dat is het gemak-
kelijkst te begrijpen voor de
burger.” Volgens Imog-voor-
zitter en Waregems schepen
Rik Soens (CD&V) is het Wa-
regemse project wel gemak-
kelijk. “Iedereen begrijpt het
goed en we ontvangen geen
klachten. Daarom gaan we er-
mee door.”

Kostenplaatje van 1 miljoen

Als Imog het project zoals
het in Waregem loopt, zou

uitrollen in de hele Imog-re-
gio, brengt dat een kosten-
plaatje met zich mee van een
miljoen euro, onder andere
door extra ophaalrondes.
“Wij vinden dat de producen-
ten dat moeten betalen, maar
FostPlus ziet het niet zitten
om die kosten door te reke-
nen aan de producenten die
zowel plastic verpakkingen
creëren als in de handel bren-
gen”, zegt Imog-woordvoer-
der Koen Delie. 

Het systeem met twee zak-
ken lijkt dus nog niet voor
meteen.

Afvalverwerker FostPlus wijst op de hoge kosten en stopt met proefproject

Imog wil in hele regio paarse en witte zakken
Als het van Imog afhangt, 
gebruiken we straks alle-
maal twee vuilniszakken 
om ons plastic afval te 
sorteren. Maar de kost-
prijs voor de invoering 
van de paarse en witte 
zakken is gigantisch, zegt 
FostPlus dat een systeem 
met één pmd-zak verkiest.

WIELSBEKE 

Eind 2015 werden de witte en de paarse zak nog vol 
enthousiasme voorgesteld door FostPlus, Imog en het 
Waregemse stadsbestuur waar het proefproject 
plaatsvond. Dat wordt voorlopig niet verder uitgerold.

KAREN VERHULST
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FATIMA BOUDJAOUI
WOORDVOERSTER BIJ FOSTPLUS

“Het Waregemse 
systeem is niet 
efficiënt genoeg” 

ROESELARE/DE PANNE

Bereidwillige bestuurder 
overvallen door Pool
Een man die op 24 maart ie-
mand een lift aanbood in Roese-
lare, zal in het vervolg twee keer 
nadenken vooraleer hij dat doet. 
Daniel K. (35) uit De Panne 
overtuigde zijn slachtoffer om 
hem mee te nemen. In ruil zou 
hij tien euro betalen. Maar toen 
K. dat geld wou betalen en wis-
selgeld vroeg, griste hij 75 euro 
uit de portefeuille van de be-
stuurder en zette het op een lo-
pen. K. gebruikte geweld om te 
ontkomen en beschadigde ook 
de wagen van de bestuurder. De 
Pool riskeert voor de feiten een 
celstraf van twaalf maanden en 
een geldboete van 1.600 euro. 
Hij liet verstek gaan. Vonnis op 
30 mei.  (kvo)

IZEGEM/ROESELARE

Automobiliste onder 
invloed knalt op 
bloembakken
Een 46-jarige vrouw uit Roese-
lare verloor dinsdagavond voor 
vijftien dagen haar rijbewijs na 
een ongeval op de Rijksweg. Aan 
het kruispunt met de Leenstraat 
reed Nancy D. om 22.45 uur 
over de rotonde en ramde ze en-
kele bloembakken. Ze reed nog 
200 honderd meter verder met 
haar wagen en kwam dan tot 
stilstand. Een getuige alarmeer-
de de politie, die de vrouw kon 
onderscheppen. Ze bleek onder 
invloed achter het stuur te zit-
ten. Ze zal later aan de rechter 
mogen uitleggen waarom ze zich 
in eerste instantie onttrok aan 
de vaststellingen.  (gsd)

Bron: Het Nieuwsblad - 17 mei 2018
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NEEM DEEL &  

KIES JE FAVORIETE SPORTEN 

KIJKEN NAAR 
SPORTDEMO’S

SLOTSHOW

BlitZ

     Sport @ 
Kortrijk

ONTDEK MEER DAN 50 SPORTEN

     Sport @ 
Kortrijk

ZATERDAG 26 MEI 2018

13.30 - 17.30 u
KORTRIJK.BE/SPORTATKORTRIJK

VOOR IEDEREEN & 
GRATIS DEELNAME

TERUG EEN GESLAAGDE RECLAMECAMPAGNE VAN GOESTE NAAR MEER? GBLSTUDIO.BE/KORTRIJK

W CD&V poseerde ludiek aan het bushokje, waar mogelijk een openbaar toilet komt. 

LO
H

over de locatie. Opvallend,
want Ostyn maakt deel uit van
de partij van schepen Patrick
Claerhout (N-VA) die bevoegd
is voor dit punt. 

Twee keer geschorst

Op aandringen van CD&V en
vervolgens nog eens op vraag
van SP.A werd de gemeente-
raad twee keer geschorst. De
gemeenteraadsleden kwamen
overeen dat er wel degelijk een
toilet moet komen, maar over
de locatie moet nog eens goed
worden nagedacht. “We onder-
zochten al veel plekken, maar
overal was er wel iets. Zo kon
het niet in het nog te bouwen
paviljoen langs de Leie en ook
niet in het stadhuis, daarom
waren we op deze locatie uit-
gekomen”, zegt Claerhout.
(kvo)

De gemeenteraadsleden heb-
ben maandagavond een uur ge-
discussieerd over de komst
van een openbaar toilet. Dat
zou een plek krijgen naast de
bushalte op het Marktplein,
maar niet alle raadsleden wa-
ren overtuigd over die locatie.
“Dat er een openbaar toilet
moet komen, daar zijn we het
mee eens. Over de locatie heb-
ben we een heel andere me-
ning”, zegt Francis Pattyn na-
mens CD&V. “Indertijd legde
de dienst Erfgoed ons op wat
mocht en niet mocht in de om-
geving van de kerk. Een rood
fietspad, een frituur: het mocht
allemaal niet. En nu zouden we
daar plots een piskot zetten.” 
De opmerkingen openden ook
de ogen van andere raadsleden.
Zo drukte Marijke Ostyn
(N-VA) haar bezorgdheid uit

Uur gediscussieerd over 
toilet dat er nog niet komt
HARELBEKE 

Een paarse zak voor alle soor-
ten pmd, inclusief botervloot-
jes en yoghurtpotjes en een 
doorzichtige afvalzak voor 
plastic folies. Het vraagt wat 
extra administratie- en sor-
teerwerk van de gebruiker, 
maar het werkt. Sinds de in-
voer van het proefproject in 
Waregem in maart 2016, is het 
restafval in Waregem gedaald. 
Van 163,7 kilo per inwoner in 
2016 naar 160,5 kilo per inwo-
ner in 2017. Vorig jaar werd in 
Waregem 22 kg p+md ingeza-
meld per inwoner, of 5,1 kilo-
gram per inwoner meer dan in 
2015, toen de uitbreiding nog 
niet van kracht was.

En dus wil afvalintercommu-
nale Imog de nieuwe pmd-aan-
pak met twee zakken voor plas-
tic afval ook in de rest van haar 
regio uitrollen. “Het project 
loopt enorm goed”, zegt Johan 
Bonnier, algemeen directeur 
bij Imog. 

Maar dat is tegen de zin van

FostPlus, die instaat voor de 
verwerking van het afval. Zij 
maakten in december al be-
kend dat ze gaan voor één pmd-
zak en dus niet verder gaan met
het Waregemse systeem. “We 
willen in heel België hetzelfde 
scenario”, zegt Fatima Boudja-
oui, woordvoerster bij Fost-
Plus. “Het Waregemse systeem 
is niet efficiënt genoeg. We wil-
len dat alles in één zak kan: van 
botervlootjes tot plastic ver-
pakkingen. Dat is het gemakke-
lijkst te begrijpen voor ieder-
een.” 

Aanpassen moet

Volgens Imog-voorzitter en
Waregems schepen Rik Soens 
(CD&V) is het Waregemse pro-
ject wel gemakkelijk. “Iedereen
begrijpt het goed en we ontvan-
gen geen klachten. Daarom wil-
len we ermee door.”

Als Imog het project zoals het

in Waregem loopt zou uitrollen
in de hele Imog-regio, brengt 
dat een kostenplaatje van een 
miljoen euro met zich mee. 
“Daarin zitten de extra ophaal-
rondes en het extra sorteren”, 
zegt Imog-woordvoerder Koen 
Delie. “Wij vinden dat de pro-
ducenten dat moeten betalen, 
maar FostPlus ziet het niet zit-
ten om die kosten door te reke-
nen aan de producenten die 
plastic verpakkingen creëren 
en in de handel brengen.”

Praktisch kan het. De zakken
bestaan al en de machines van 
Imog zijn klaar voor de verwer-
king en extra sortering. “Onze 
sorteerinstallatie is er klaar 
voor om pmd en folies apart te 
sorteren. Nu nog iets proberen 
forceren bij FostPlus”, klinkt 
het bij de Imog-mannen.

Maar vanaf 2019 moeten alle
Waregemnaren hun pmd-afval 
sowieso weer in één zak stop-
pen.

Vanaf 2019 verdwijnen paarse en witte zakken voor pmd  

FostPlus wil niet verder 
met Waregems project
Als het van Imog af-
hangt, gebruiken we alle-
maal twee vuilniszakken 
om ons plastic afval te 
sorteren. De kostprijs 
voor de invoering van de 
paarse en witte zakken is 
echter gigantisch en 
FostPlus prefereert een 
ander systeem.

REGIO 

W Schepenen Peter Desmet en Rik Soens gooien de paarse zakken in de 
vuilniskar. “Het systeem werkt. Wij ontvangen geen klachten”, zeggen ze. 

KAREN VERHULST
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Bron: Het Nieuwsblad - 17 mei 2018
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KAREN VERHULST
WAREGEM I  Sinds maart 2016

loopt in Waregem een proefpro
ject rond restafval. Er is een paar
se zak voor alle pmd, inclusief bo
tervlootjes en yoghurtpotjes en
een doorzichtige zak voor plastic
folies. Het vraagt wat extra admi
nistratie en sorteerwerk van de
burger, maar het werkt.

Sinds de invoering van het pro
ject is er minder restafval in Ware
gem. Van 163,7 kilogram per inwo
ner in 2016 naar 160,5 kilogram in
2017. In 2017 werd 22 kilogram
p+md ingezameld per inwoner, of
5,1 kilogram per inwoner meer
dan in 2015, toen de uitbreiding
nog niet van kracht was.Schepenen Peter Desmet en Rik Soens (beiden CD&V) gooien de paarse zakken in de vuilniskar. © Karen Verhulst

Als het van Imog 
afhangt, kunnen we 
plastic afval beter in 
twee vuilniszakken 
sorteren. Maar de 
kostprijs voor de 
invoering van de 
paarse en de witte 
zakken is gigantisch 
en FostPlus prefereert
een ander systeem.

Imog wil paarse en witte zakken naar grotere regio uitbreiden, FostPlus wil alle pmd weer in één afvalzak

FostPlus wil af van Waregems    proefproject

Bron: De Standaard - 17 mei 2018
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Er zijn vorig jaar in Vlaanderen
65.308 geboortes geregistreerd.
Dat is het laagste aantal sinds
2005, blijkt uit cijfers van Kind
en Gezin. Er waren 1.495 min-
der geboortes dan in 2016. In
vergelijking met 2010 werden
vorig jaar bijna 6.000 kinderen
minder geboren. De voornaam-
ste verklaring voor de daling is
het totale vruchtbaarheidscijfer,
of het aantal geboortes per
vrouw. Dat evolueerde van 1,66
in 2016 naar 1,60 in 2017. 

De vruchtbaarheidscijfers
voor vrouwen onder 30 jaar
dalen onafgebroken sinds 2008,
en waren in 2017 historisch laag.
Voor het eerst brachten vrou-
wen tussen 25 en 30 jaar minder
kinderen voort dan vrouwen

tussen 30 en 35 jaar. Vrouwen
beginnen dus later aan kinde-
ren, maar er is sprake van een
daling in alle leeftijdsklassen.
“In de jaren 80 zagen we een
sterke daling bij de leeftijds-
klasse 20 tot 24 jaar, de leeftijds-
klasse 30 tot 34 jaar begon toen
te stijgen. Vrouwen stelden het
krijgen van kinderen gewoon
uit”, zegt Diederik Vancop -
penolle, wetenschappelijk advi-
seur van Kind en Gezin. “Nu is
die stijging bij de 30-plussers
weggevallen, en de jongste cate-
gorie blijft verder dalen.” 

De vruchtbaarheidscijfers
dalen bij alle vrouwen, maar
niet-Belgische vrouwen krijgen
gemiddeld nog één kind meer
dan Belgische. (BELGA) 

DIETER BAUWENS

Worden al onze vuilnis -
zakken binnenkort tegelijk
opgehaald door één
vuilniswagen? Dat zou 
best kunnen. In Lommel
loopt een proefproject, en
ook de Vlaamse overheid
heeft er oren naar.

In Lommel sorteren mensen
hun afval nog steeds in zakken
met verschillende kleuren,
maar vervolgens neemt één
wagen die bonte verzameling
zakken mee. Later worden ze in
een sorteercentrum opnieuw
gescheiden. Na twee jaar ogen
de resultaten van het proef -
project positief, vertelt Kris

Somers van de afvalintercom-
munale Limburg.net. “Het
Optimo-systeem is 32 procent
goedkoper, doordat minder
wagens moeten rondrijden, en
er dus ook minder personeels-
uren nodig zijn. Het is ook duur-
zamer: de CO2-uitstoot wordt
met 37 procent gereduceerd.”

Scheurtjes
Ook OVAM, het Vlaamse agent-
schap voor het afvalbeleid, eva-
lueert het project positief. “Dit
past in onze filosofie om recy-
clage laagdrempeliger te
maken”, zegt OVAM-woord-
voerder Jan Verheyen.

Bij de gezamenlijke ophaling
worden de bekende perskraak-
wagens gebruikt. Maar die zijn

In tien jaar nooit 
zo weinig  geboortes  

Belanden vuilniszakken met verschillende kleuren
binnenkort allemaal op dezelfde ophaalwagen?

niet ontworpen om de zakken
zoveel mogelijk heel te laten.
Scheurtjes in de zakken kunnen
enkel vermeden worden als de
geperste vracht niet boven 5 ton
uitkomt, maar dat betekent dat
amper de helft van de capaciteit
van de wagens gebruikt kan
worden. Om dat probleem aan
te pakken, is Limburg.net op
zoek naar een ander type
wagen. 

Het Vlaamse departement
Economie, Wetenschap en
Innovatie (EWI) gelooft in
Optimo. “Als het project succes-
vol is, is het ook mogelijk dat
andere regio’s dit oppikken. Er
is ook al interesse getoond”, zegt
Corien Struijk, adviseur innova-
tieve overheidsopdrachten.

de CO2 uit halen, kan die onder de grond wegge-
stopt worden of kun je er een synthetische brand-
stof mee brouwen die geen extra CO2
meer in de atmosfeer pompt en min-
der dan 1 euro per liter kost.

Alle onderdelen van dat proces zijn
ondertussen zo veel goedkoper, dat de
techniek economisch haalbaar lijkt te
worden, schrijven de onderzoekers,
die een erg volledige economi-
sche analyse maakten. “We
publiceren deze paper omdat
we willen dat de optie serieus
genomen wordt”, schrijven ze.

Onafhankelijke collega’s
bevestigden dat hun berekenin-
gen degelijk zijn, maar wel zijn
deze onderzoekers aan de slag
voor Carbon Engineering in
Canada, een van de weinige
bedrijven die zich met deze
vorm van ‘geo-engineering’
bezighouden. Het is opgericht
door Microsoft–topman Bill

Gates, samen met de fysicus David Keith (Harvard
University in Cambridge) en de teerzandmagnaat

Norman Murray Edwards.
Hier en daar oogsten de onderzoe-

kers van Carbon Engineering lof met
hun paper. “Ze delen bedrijfsgevoelige
informatie, zodat ook de sceptici kun-
nen zien hoezeer de kosten dalen”,
reageert bijvoorbeeld Stephen Pacala,

codirecteur van een CO2-onder -
 zoeksplatform aan Princeton
University. Pionier Klaus Lack -
ner (Arizona State Uni versity)
stelt: “Carbon Engi neering komt
heel erg dicht bij een econo-
misch haalbare oplossing.” Al
geeft hij toe dat dat laatste ook
erg afhangt van lokale energie-
prijzen en subsidiebeleid.

Kleine fractie
Maar dat alle scepsis nu wegvalt,
lijkt onwaarschijnlijk. “In theo-
rie klopt het dat we alle opties

► Zo zou een
CO2-instal -
latie eruit
kunnen zien.
De vraag is
wel of het de
juiste aanpak
van het 
klimaat -
probleem is.  
© CARBON

ENGINEERING

moeten inzetten, maar deze aanpak is strijdig met
de andere methodes”, reageert de milieu-
econoom Aviel Verbruggen (Universiteit
Antwerpen). “Je blijft in de cyclus van de fossiele
brandstof steken. Deze techniek kan slechts een
heel kleine fractie van de CO2-uitstoot door fossiele
brandstof wegwerken, maar geeft het idee dat fos-
siele brandstof geen probleem zou zijn omdat je
ze kunt omzetten in een klimaatneutrale versie.
Als je bovendien veel geld in de techniek pompt,
blijft er minder over voor onder andere wind- en
zonne-energie, die al veel meer slagkracht 
hebben.”

Bovendien is 100 dollar voor een ton CO2 nog
altijd erg veel. De CO2-prijs per ton (als een soort
belasting in bepaalde sectoren) is nu 20 dollar.
Verbruggen: “Gates zal nog veel moeite moeten
doen om dat te halen, en het zou ook op veel gro-
tere schaal moeten gebeuren om echt impact te
hebben. Het is glashelder dat de economische
logica de doorslag zal geven. Vandaag zijn de prij-
zen voor hernieuwbare energie zeer scherp
gedaald, en dat zet zich door. Die technologieën
winnen deze strijd.” 

BARBARA DEBUSSCHERE

Technologie die CO2 uit de lucht haalt, 
kost vandaag ongeveer zes keer minder dan
in 2011. Bovendien kun je met wat je opzuigt
vervolgens ‘klimaatvriendelijke’ brandstof
maken. ‘Bill Gates gelooft erin, maar zeker
niet iedereen.’

Met speciale installaties CO2 ‘opzuigen’ uit de lucht,
zoals bomen dat doen, is misschien realistischer
dan gedacht. Lange tijd werd de techniek weggezet
als een al te complexe en dure noodoplossing om
de klimaatcatastrofe af te wenden. Nu blijkt dat
‘carbon capture’ alvast veel goedkoper is gewor-
den. Met een ingewikkelde installatie een ton  CO2
uit de lucht ‘trekken’, kostte zeven jaar geleden nog
600 euro. Vandaag is dat ongeveer 100 euro. Dat
staat in het vakblad Joule. Het gerenommeerde
wetenschappelijke magazine Nature acht het
nieuws waardevol genoeg om er eveneens aan-
dacht aan te besteden.

Geo-engineering
CO2-stofzuigers zijn duur omdat ze erg complex
zijn. Om het broeikasgas uit de lucht te halen,
wordt de lucht door speciale torens geblazen. Die
lucht bevat kaliumhydroxide. Als die stof in de
atmosfeer CO2 tegenkomt, reageert ze daarmee:
samen vormen ze het veel onschuldiger kalium-
carbonaat. Na enige verwerking maken ingenieurs
daar kaliumcarbonaatkorrels van, en als ze daar

32%
goedkoper is 
het Optimo-systeem

Strategie tegen klimaatverandering wordt goedkoper maar blijft controversieel

‘Je blijft met 
de techniek 
in de cyclus 

van de fossiele
brandstof steken’

AVIEL VERBRUGGEN
MILIEU-ECONOOM

UANTWERPEN

-stofzuigers
toch niet zo gek

Bron: De Morgen - 9 juni 2018
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Wekelijks zet u plichtsbewust uw
gesorteerde afval op de stoep. Lege
verpakkingen in de blauwe pmd-
zak, fruit- en groenteresten dumpt
u in de groene gft-container en
 plastic folie krijgt een plaatsje bij het
restafval. Drie verschillende kleuren,
drie verschillende soorten afval.
Vervolgens haalt telkens een andere
vuilniswagen één van de zakken op.
Dat betekent dat er kilometers- en
urenlang door stads- en dorps -
kernen gereden wordt, met een fikse
uitstoot tot gevolg.
Dat kan beter, dachten ze bij de
 intercommunale Limburg.net. In
Lommel rijdt sinds twee jaar de
 Optima-huisvuilwagen rond. Ze
sorteren er hun afval nog steeds in
zakken met verschillende kleuren,

maar die bonte verzameling belandt
wel in één en dezelfde afvalwagen.
Nadien worden ze in een sorteer-
centrum opnieuw gescheiden. Voor
het project haalde Limburg.net de
mosterd in Scandinavië waar het
systeem bedacht werd.

Véél goedkoper
Na twee jaar ogen de resultaten
 positief, vertelt Kris Somers van
Limburg.net. «Het Optimo-systeem
is 32 procent goedkoper, doordat er
minder wagens moeten rondrijden,
en er dus ook minder personeels-
uren nodig zijn. Het is ook duur -
zamer: de CO2-uitstoot wordt met
37 procent gereduceerd.»
Vraag is of mensen wel de moeite
willen doen om te sorteren, als ze

merken dat die zakken toch in
 dezelfde wagen belanden. Volgens
Somers blijkt dat wel degelijk het
geval. «Men sorteert zelfs beter. Er is
iets minder restafval, en de pmd is
iets zuiverder.»
Ook OVAM, het Vlaams Agentschap
voor afvalbeleid, evalueert het
 project positief. «Er zijn duidelijke
 pluspunten op het vlak van mobili-
teit», zegt OVAM-woordvoerder Jan
 Verheyen. Afvalintercommunales
uit andere Vlaamse regio’s hebben
intussen al interesse getond voor de
Optimo-ophaalwagen.

Sorteren met de hand
Voor de afvalwagen van de toekomst
straks in heel Vlaanderen rondrijdt,
moeten er wel nog enkele kinder-
ziektes overwonnen worden. Nu
 gebeurt de nasortering bijvoorbeeld
nog handmatig. Limburg.net zal,
 zodra er meer gemeenten in het
 project instappen, investeren in 
een sorteermachine met een camera
die de zakken scheidt op basis
van kleur. Er moeten ook nieuwe
vuilniswagens komen, die minder
hard persen. En er is ook nog een
 oplossing nodig voor papier en
 karton, die nu niet mee in de vuilnis-
wagen mogen. (DM)

Een vuilniswagen
die al uw afval op 
dezelfde dag ophaalt?
Het zit er aan te komen.
In Lommel loopt een
geslaagd proefproject.
«Het  Optimo-systeem
is goedkoper en veel
duurzamer», zegt 
Kris Somers van
 afvalintercommunale
Limburg.net.

KOMT ER STRAKS EEN FIETSPAD 
LANGS DE BRUSSELSE RING?

Schrik niet, maar er wordt onderzocht of langs de
Ring rond Brussel een fietspad aangelegd kan worden.
De studie past in het kader van de grootscheepse
plannen voor de werken aan de Ring. «We hebben
momenteel vijf fietssnelwegen in ons programma
die allemaal de Ring kruisen, maar niet verder lopen
langs diezelfde Ring», zegt Marijn Struyf van De
Werkvennootschap. «Of het pad ook effectief net
naast de Ring kan, valt daarbij af te wachten. Nog eens
een vier meter brede verharding extra naast de rij-
stroken aanleggen, is niet evident. Het wordt moeilijk
om in te passen in alle op- en -afritten complexen.»
Ook een strook voor bussen wordt op haalbaarheid
onderzocht, met of zonder haltes. Een definitief
 ontwerp voor de Ring wordt pas over een paar jaar
verwacht. In totaal leverden de gespreksavonden
in de verschillende gemeenten ruim 800 ideeën,
 vragen en opmerkingen op.» (DBS)

Geboortes
OP LAAGSTE NIVEAU IN TIEN JAAR

«Een slimme meid krijgt haar kind op tijd.» Jaren een
waarheid als een koe, maar niet meer van deze tijd, zo
blijkt uit de recente cijfers van Kind en Gezin. Voor het
eerst werden er per 100 vrouwen tussen 25 en 30 jaar
minder kinderen geboren dan bij vrouwen tussen
30 en 35 jaar. Vorig jaar waren er 65.308 geboortes 
in Vlaanderen. Dat is het laagste aantal sinds 2005.
Het zijn er 1.495 minder dan in 2016, of een daling met
2,2 procent. De afname is het sterkst in de provincies
West-Vlaanderen en in Limburg.
De voornaamste verklaring voor de daling is het
 totale vruchtbaarheidscijfer, of het aantal geboortes
per vrouw. Dat evolueerde van 1,66 in 2016 naar 
1,60 in 2017. «Over de redenen waarom er per 
100 vrouwen minder kinderen werden geboren,
 kunnen we geen uitsluitsel geven op basis van onze
data. Het kan gaan om de impact van langere scholing,
minder  stabiele relaties, arbeids- en inkomens -
onzekerheid, maar het kan ook met timing te maken
hebben», klinkt het bij Kind en Gezin. Daarnaast stel-
de de dienst een toenemende diversiteit vast. In 2017
had 28,1 procent van de kinderen die geboren werden
een moeder die bij haar geboorte niet de Belgische
nationaliteit had. Dat is een stijging van 1,7 procent-
punt ten opzichte van 2016. In totaal gaat het om 170
verschillende nationaliteiten. De meest voorkomende
zijn Marokkaans (4,6 procent van de moeders),
 Nederlands (2,1 procent) en Turks (1,9 procent). (SSB)

(Onder voorbehoud)
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27-29-30-33-34-37-
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liggen alle kleuren
door elkaar
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Neem contact
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uwgemeente@
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JOOLS HOLLAND & GUESTS  HENK RIJCKAERT
BRONKS  ADRIAAN VAN DEN HOOF  YEVGUENI
ROSAS  JOHAN HELDENBERGH  ...

Of het gaat om een kinderlokker
– zoals op sociale media wordt ge-
steld – is niet duidelijk. 

De politie houdt het voorlopig op
‘verdachte handelingen’. 

Eerder deze week was er ook een
dergelijk geval in Vichte. Daar
werd een jongen aangesproken
door een vreemd iemand. Deze
zaak is nog niet opgehelderd.  (vkk)

hij zijn ouders op de hoogte ge-
bracht. Die contacteerden de di-
rectie en die haalde er de politie
bij. Wij nemen de zaak ernstig en
vrijdagnamiddag hebben we aan
alle kinderen een brief meegege-
ven voor de ouders. Daarin stel-
len we dat zowel de school als de
politie hun verantwoordelijkheid
nemen en het nodige doen.”

jongen op een verdachte manier
is aangesproken”, zegt algemeen
directeur van de scholengroep Di-
ter Den Baes.

Kinderlokker?

“Hij is doorgelopen maar bleef
het een eigenaardig gesprek vin-
den. Toen hij thuiskwam, heeft“Laten we het zo stellen dat de

Een jongen van de lagere 
school werd donderdag staan-
de gehouden door een onbe-
kende. Dat gebeurde toen hij 
de schoolpoort Drie Hofste-
den in de De Taeyelaan 11 in 
Kortrijk wou verlaten. 

KORTRIJK 

Verdachte handelingen aan schoolpoort Drie Hofsteden

Een grove som leert dat Kortrijk
per 500 inwoners een camera
heeft op openbaar terrein. Daar
zijn de privécamera’s niet bijge-
teld. 

Met de camera’s wil het stadsbe-
stuur de criminaliteit inperken.
Nu gaat de stad nog een stap ver-
der. In samenwerking met de in-
tercommunale afvalverwerker
Imog worden drie mobiele came-
ra’s ingezet op sluikstortplaatsen.
In een proefperiode zijn al zeven
sluikstorters geregistreerd. 

“En dat kan om het even wie
zijn”, zegt Koen Delie van Imog.
Imog verzamelt de gegevens en
geeft ze door aan de GAS-ambte-
naar, die er een boete van 50 tot
350 euro voor kan uitschrijven. 

Hotspot nummer 1 is de Sint-
Denijsestraat in Kortrijk, en
meer bepaald het bushokje ter
hoogte van warenhuis Aldi. 
Bewoner Philippe Despriet: “Ik
klaag dit al jaren aan. Al twee
keer zaten we met een ratten-
plaag, afkomstig van etensresten
bij het sluikstorten. Het helpt ge-
woon niet. Je vindt zelfs meubels
aan het bushok.”

De wijkagent verbaliseerde vrij-
dagmorgen nog een man die een
factuur in zijn afvalzak had laten

zitten. “Maar sluikstorters zijn
vindingrijker geworden”, zegt
schepen van Milieu Bert Herrew-
yn (SP.A).

“Ze letten goed op om geen spo-
ren na te laten. Daarom het inzet-
ten van deze camera’s. We tonen
die niet, want dan weet iedereen
hoe de mobiele camera er uitziet.
Een propere stad is een veilige

stad. Wie hardleers is, vliegt op
de bon. Het aantal sluikstorters
neemt niet af, ondanks alle in-
spanningen. We vinden nog altijd
matrassen in sloten, terwijl het
containerpark gratis is.”

Ook nepcamera’s

Eén camera werd al ingezet op
het Sint-Amandsplein, in de Zwe-
vegemsestraat en in de Sint-De-
nijsestraat. Binnenkort komen er
ook nepcamera’s. “Ooit gaan de
sluikstorters weten waar de ca-
mera hangt”, zegt schepen Her-
rewyn. 

“Daarom gebruiken we later ook

drie nepcamera’s, zodat we meer-
dere plaatsen kunnen controle-
ren. Eén camera kost namelijk
12.000 euro.”

De honger naar camera’s in
Kortrijk wordt in de volgende be-
leidsperiode niet gestild. Burge-
meester Vincent Van Quicken-
borne (Open VLD): “Kortrijk
heeft nu een netwerk van 163 ca-
mera’s. De politie kan bij de op-
heldering van één op de vier fei-
ten gebruik maken van camera-
beelden.” 

In de volgende legislatuur wil
Van Quickenborne, als hij aan zet
is, iedere wijk in Kortrijk voor-
zien van een veiligheidscamera.

Kortrijk zet nu ook mobiele toestellen in tegen sluikstorters

Eén camera per vijfhonderd inwoners
Het stadsbestuur gebruikt nu 
ook camera’s om sluikstor-
ters te betrappen. Ondanks 
alle inspanningen neemt het 
aantal overtreders niet af. 
Kortrijk telt grosso modo één 
camera per vijfhonderd in-
woners. Burgemeester Van 
Quickenborne (Open VLD) 
wil na de gemeenteraadsver-
kiezingen veiligheidscame-
ra’s in elke wijk.

KORTRIJK 

W Buurtbewoner Philippe Despriet contacteerde de politie al geregeld over sluikstorten aan het bushokje in de Sint-Denijsestraat. 

KRIS VANHEE
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VINCENT 
VAN QUICKENBORNE 
BURGEMEESTER

“Nu hebben we 163 
camera’s in Kortrijk”
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KRIS VANHEE
KORTRIJK I  Een grove bereke

ning leert dat Kortrijk per vijfhon
derd inwoners één camera heeft
op openbaar terrein. Daar zijn de
privécamera’s niet bijgeteld.

Met de camera’s wil het stads
bestuur de criminaliteit inperken.
Nu gaat de stad nog een stap ver
der. In samenwerking met de in
tercommunale afvalverwerker
Imog worden drie mobiele came
ra’s ingezet op sluikstortplaatsen.
In een proefperiode zijn al zeven
sluikstorters geregistreerd.

‘En dat kan om het even wie

Kortrijk installeert nu
ook mobiele camera’s
tegen sluikstorten. 
Ondanks de vele 
inspanningen neemt 
het aantal overtreders
niet af. Mettertijd wil
Burgemeester Vincent
Van Quickenborne 
(Open VLD) in elke 
wijk camera’s plaatsen.

Al één camera per vijfhonderd inwoners op openbaar terrein

Kortrijk legt sluikstorters vast    op camera

De stad Oostende zet dit ver
lengde weekend strandredders in 
op drie strandposten. ‘Omdat de 
weersomstandigheden niet ongun
stig zijn’, klinkt het. ‘De redders 
komen in de strandposten Maria
kerke, Koninginnelaan en Kem
melbergstraat’, zegt schepen Nancy 
Bourgoignie (SP.A), bevoegd voor 
de strandreddingsdienst. Er zullen 
vijftien redders ingezet worden 
tussen 10.30 en 18.30 uur.

Het officiële badseizoen loopt
van 16 juni tot 16 september. In 
die periode worden er dagelijks 
redders ingezet. Tussen 18 juni en 
29 juni en tussen 3 september en 
16 september geldt dat voor de 
drie strandposten.

Van 30 juni tot en met 2 sep
tember zijn dat dertien badzones: 
Raversijde, Kinkhoorn, Diksmuide, 
Mariakerke, Northlaan, Koningin
nelaan, Kemmelberg, Kursaal, 
Louisastraat, Oosthelling, Christi
nastraat, Duin en Zee, en Fort Na
poleon, een nieuwe strandpost. (dji)

Stad zal redders 
inzetten tijdens 
pinksterweekend

Oostende
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Een in november 2017 gelanceerd
proefproject met negen asbakte-
gels in Kortrijk mist zijn doel niet.
Dat blijkt uit metingen. 
Zo vonden op de Grote Kring in
het winkelwandelgebied in een
eerste meting van eind maart,
over vier dagen gespreid, 34 peu-
ken de weg naar de asbaktegel.
Tijdens een tweede meting eind
april waren dat al 75 peuken. «De
peuken liggen zo bij elkaar, waar-
door onze straatvegers ze makke-
lijk machinaal opzuigen», zegt
schepen van Leefmilieu Bert Her-
rewyn (sp.a). Nog een voorbeeld
is De Lange Munte. Aan het sport-
centrum werden, de twee metin-
gen opgeteld, 858 peuken achter-
gelaten in de peukentegel. Maar
op de grond was er een daling van
102 naar 41 peuken. Toch kan het
nog beter. «Zo stellen we aan het
OC in Aalbeke vast dat de asbak
aan de gevel meer wordt gebruikt
dan de asbaktegel», zegt schepen
Herrewyn. «We nemen er de as-
bak weg. We gaan door met de
peukentegels. Er komen er wel-
licht ook op de verlaagde Lei-

eboorden en op het stadsdeel
Weide. We polsen ook bij horeca-
zaken of een peukentegel nabij
hun terras kan.» In onze regio
deed ook Harelbeke mee aan het
proefproject, in samenspraak
met de afvalintercommunale

Imog en Mooimakers, een project
tegen sluikstorten. Er wordt nu
bekeken om de peukentegels ook
elders te lanceren, eventueel via
een groepsaankoop. Een asbakte-
gel kopen kost zo’n 350 euro.

(LPS)

KORTRIJK/AALBEKE

De peukentegels worden steeds meer gebruikt in Kortrijk.Deleu

Stad breidt project met peukentegels uit

Met de verlichting aan valt de toren nog meer op.
Foto Henk Deleu

KORTRIJK
Verlichting K-Tower brandt
voor het eerst
De bouw van de K-Tower is tegen het zomerverlof af. Er
zijn al 53 van de 65 flats verkocht. Zo gaat schepen Axel
Weydts (sp.a) er straks wonen. 
Visueel vallen de satijnkleurige en witte panelen op. De
spiegelende vlakken veranderen voortdurend het zicht
op de woontoren. Woensdagavond brandde de toren-
verlichting voor het eerst. In de lobby werd een kunst-
werk met gekleurde spiegels van Georges Meurant ont-
huld. K-Tower is 66,49 meter hoog en kost 25 miljoen
euro. Een flat kopen kan voor een kostprijs vanaf
220.000 euro. De aanleg van een fietspad naast de to-
ren, door Guldensporencollege Kaai, loopt enkele
maanden vertraging op. Omdat een verzakking op de
Diksmuidekaai eerst weggewerkt wordt. Info: www.k-
tower.be. (LPS)

KORTRIJK
De Kortrijkse dj Fred Hush werd
afgelopen maandag het slachtof-
fer van een auto-inbraak vlak
aan zijn woning in de Groeninge-
straat in Kortrijk.

«We kwamen net terug van Ibiza
en gingen boodschappen doen»,
vertelt de dj. «Toen we zo’n 20 mi-
nuten later terug waren, was er
ingebroken in de auto. Ze hebben

enkele USB’s met al mijn muziek
op, een hoofdtelefoon en ander
materiaal mee. Ook gouden oor-
ringen en een horloge van mijn
partner waren verdwenen. Zelfs
een Leo en een fles water hebben
ze meegenomen.» De deejay was
al eerder het slachtoffer van een
diefstal. «Hoeveel keer? Dat kan
ik zelfs niet zeggen», zegt Fred.
«Net daarom, maak ik me er niet

meer druk om. Maar vervelend is
het wel natuurlijk. Ik ben enorm
veel muziek kwijt en mag op-
nieuw beginnen met alles in
mapjes te steken. Blijkbaar weten
ze dat ik dj ben en gaan ze er met-
een vanuit dat er duur materiaal
in mijn auto ligt.» Fred plaatse een
oproep op Facebook om getuigen
te vinden. «Alle tips blijven wel-
kom.» (AHK/LPS)

ZWEVEGEM
Ouders van 
verdronken Elie (15) 
dienen klacht in
De ouders van Elie Barboza (15),
de jongen uit Sint-Denijs (Zwe-
vegem) die in het zwembad van
Zwevegem verdronk, dienen bij
het parket klacht in tegen school
De Hoge Kouter in Kortrijk en de
gemeente Zwevegem. 
Ze willen dat er onderzocht
wordt wat er precies gebeurde
toen Elie op 2 mei met de school
tijdens de zwemles verdronk. «Is
er adequaat gereageerd? Was er
voldoende begeleiding? Zijn er
vooraf voldoende voorzorgs-
maatregelen genomen voor de
autistische en epileptische jon-
gen?», vraagt hun advocaat Jan
Leysen zich af.
Elie bleef tijdens een vrij spelmo-
ment roerloos op de bodem lig-
gen. Toen een redder hem op-
merkte, sprong hij het bad in,
trok hem op het droge en startte
de reanimatie. Twintig dagen la-
ter stierf de jongen toch. Het
zwembad, de schooldirectie en
de medische hulpdiensten brach-
ten de politie niet op de hoogte
van het voorval. 
Ze zijn daar ook niet toe ver-
plicht. Door de klacht zal nu wél
een onderzoek naar de omstan-
digheden van het ongeval vol-
gen. (LSI)

HARELBEKE
Cateringbedrijf
Esthio nog de rest
van de week dicht
Hervé en Brecht Vervaeck, de
zaakvoerders van het catering-
bedrijf Esthio uit Harelbeke, had-
den gehoopt vanaf vandaag
weer maaltijden te kunnen leve-
ren maar dat is buiten het FAVV
gerekend. 
Een week geleden sloot het be-
drijf noodgedwongen en op uit-
drukkelijk advies van het FAVV
de deuren. Dat gebeurde toen in
tientallen scholen kinderen ziek
waren geworden die de vrijdag
voordien lasagne van het bedrijf
hadden gegeten. Intussen zijn in
West- en Oost-Vlaanderen liefst
225 zieke kinderen geteld. De
meesten van hen zijn besmet met
salmonella. 
Voor Esthio weer operationeel
kan worden, moeten eerst de re-
sultaten gekend zijn van negen-
tig stalen die genomen werden in
het bedrijf, niet alleen van maal-
tijden en ingrediënten, maar ook
van de stoelgang van alle werk-
nemers. Gehoopt wordt om op
die manier de oorzaak van de
salmonellabesmetting te vinden.
(VHS)

KORTRIJK

WAREGEM
Minuut stilte voor
slachtoffers Luik
Net als heel wat andere politie-
korpsen hield ook de politie van
de zones Vlas en Mira in Kortrijk
en Waregem gisteren om 13 uur
één minuut stilte voor de slacht-
offers van de aanslag in Luik. 
Dinsdag vermoordde een 31-jari-
ge geradicaliseerde man er twee
agentes en een toevallige pas-
sant. Met de minuut stilte wilden
de politiezones hun solidariteit
en medeleven met de slachtof-
fers en de gewonde collega’s van
de politie in Luik tonen.
«Dergelijke gebeurtenissen zul-
len we nooit gewoon worden. Dit
raakt ons diep, als professional
en als mens», aldus korpschef
van politiezone Vlas Filip De-
vriendt in een tweet. 

(LSI)

USB’s en hoofdtelefoon dj Fred Hush uit auto gestolen

LS
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groei van 44 procent. De Lijn meldt dat
het alle opties bekeek, maar dat er niets
haalbaar is omdat de werknemers van
te veel verschillende plaatsen komen en
op te veel verschillende momenten ver-
trekken.

4 euro heen en terug
De industriezone met 58 bedrijven en
5.000 werknemers zet de pendeldienst
vanaf maandag 3 september in. Er ver-
trekt tijdens werkdagen ‘s morgens tel-
kens om 7 en 7.45 uur een bus van Par-
mentier aan het station. Er zijn haltes

aan TVH, ventilatiespecialist Renson,
houthandel Cras en bandencentrale De
Brabandere. ‘s Avonds rijdt er telkens
om 16.30 en 17.25 uur een bus terug
naar het station. De stad subsidieert
10.000 euro per jaar. «De prijs voor een
rit heen en terug bedraagt 4 euro per
persoon», zegt Gauthier De Brabandere.
«Het is de bedoeling dat de werkgevers
die tickets betalen. Personeelsleden die
met de bus mee willen, bestellen tickets
telkens de dag voordien via een app, die
nu nog in de maak is.» De pendeldienst
mikt per dag op maximaal 180 passa-

giers heen en terug. «Dat zijn 180 wa-
gens minder per dag. En het is milieu-
vriendelijk met een vermindering van
de CO2-uitstoot met liefst 95.700 kilo-
gram per jaar», zegt schepen van Finan-
ciën Rik Soens (CD&V). De keuze voor
het station is bewust, omdat de pendel-
dienst vooral op pendelende perso-
neelsleden mikt en werknemers uit
Waregem, die eerst naar het station
kunnen wandelen of fietsen. Indien de
pendeldienst een gigantisch succes
blijkt te zijn, kunnen er meer bussen in-
gezet worden.

INDUSTRIEZONE WAREGEM ZUID ZET EIGEN BUSVERVOER IN

«De Lijn faalt, dus doen we het zelf»

Een industriezone die een eigen pendel-
dienst in het leven roept, is uniek. In
onze provincie bestaat er enkel iets ge-
lijkaardigs in Zeebrugge. Dat de indu-
striezone Waregem Zuid het nu ook
doet, hoeft niet te verbazen. Zo kreunt
het vlakbijgelegen op- en afrittencom-
plex E17-N382 onder dagelijkse files.
Ook het kruispunt van de Anzegems-
eweg met de Industrielaan is een knel-
punt. Er is verder een tekort aan par-
keerplaatsen. De Lijn heeft een halte
langs de Anzegemseweg. Maar van daar
is het bijvoorbeeld ruim 2 kilometer
stappen naar vorkheftruckbedrijf TVH.
Dat is niet doenbaar. «We vroegen De
Lijn om een kleine omweg te maken met
extra haltes in de industriezone, zonder
resultaat», zeggen schepen van Mobili-
teit Kristof Chanterie (CD&V) en bedrij-
venparkmanager Annelies Corne. Niets
doen, kan niet. Zo komt, ondanks in-
spanningen om meer te carpoolen en te
fietsen, 81 procent van de werknemers
met de auto. En de voorbije vijf jaar ken-
de de industriezone een personeels-

Bedrijven organiseren
vanaf 3 september zelf
een privaat busvervoer
tussen het station en de
industriezone Waregem
Zuid. «Jaren aandringen
bij De Lijn leverde niets
op, we nemen het heft in
eigen handen», klinkt
het.

PETER LANSSENS

WAREGEM

De industriezone Waregem Zuid en de stad zorgen zelf voor een pendeldienst voor de werknemers. Foto Henk Deleu
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VICHTE In Vichte werd een kinderlokker gesignaleerd. De oude
man met grijs haar en een bril, stopte op woensdag 9 mei bij een
kind om het te lokken met snoepjes. De politie onderzoekt de
zaak. De 12-jarige zoon van Darline De Waele uit Vichte vertrok
om half acht stipt naar het einde van hun straat. Want daar stopt
de schoolbus die de jongen op komt halen. “Mijn dochter blijft
telkens aan de voordeur op de uitkijk staan tot de schoolbus mijn
zoontje meeneemt”, vertelt mama Darline. 
Maar die woensdag liep het helemaal anders. Plots reed een wit
bestelbusje met zwart zeildoek het straatje in. De oude man
draaide het raampje naar beneden en bood de jongen snoepjes
aan uit een zwarte kom. “Gelukkig was mijn zoontje zo geschrok-
ken dat hij rechtsomkeer maakte en naar huis rende”, vertelt
Darline, “mijn dochter had ook al gezien dat het niet pluis was en
rende hem tegemoet. Daarna hebben ze papa gebeld die op zijn
beurt de politie waarschuwde.”

VERKLARING

De beide kinderen hebben bij de politie een verklaring afgelegd.
De jongen zelf was zich in het begin van geen kwaad bewust, hij is
die dag nog naar school gegaan. De juf heeft tijdens de les nog
eens de nadruk gelegd op wat de kinderen moeten doen als een
vreemde hen snoep aanbiedt of vraagt plaats te nemen in de auto:
luid roepen en wegrennen dus. 
“De jongen blijkt nadien toch zwaar geschrokken hoor, hij wil de
bus niet meer alleen nemen. We hadden dan voorgesteld om oma
mee te laten lopen. Maar dat stelde hem nog niet gerust”, zegt
Darline. 
Politiecommissaris Vanden Heede, van zone Mira, bevestigt dat
het onderzoek loopt. “We geven de zaak bijzondere aandacht,
maar we hebben weinig aanknopingspunten. We kunnen natuur-
lijk geen heksenjacht openen op witte bestelwagens, want daar is
geen beginnen aan”, vertelt de commissaris. De politie raadt aan
dat wie iets verdacht opmerkt onmiddellijk 101 belt. (XC)

Kinderlokker benadert
12-jarige met snoepjes

Melkvee en akkerbouw, aardappe-
len, maïs, prei, … dat was wat de
ouders van Katleen Deseyn ver-
bouwden. 25 jaar geleden startte
Katleen met de melkverwerking
om die dan in 2010 over te ne-
men. “Ik werkte vroeger voor de
KVLV nationaal, daar kwam ik al
heel veel in contact met alles in en
rond landbouw”, vertelt Katleen.
Wat ze daar zag, wou ze ook uit-
proberen op de boerderij die haar
broer in 1997 had overgenomen.
“Ik weet nog goed dat we toen
minder dan 800 euro geïnvesteerd
hebben in ons bedrijfje. Ik ben
begonnen met een aantal weck-
potten om yoghurt te maken”,
herinnert Katleen zich. Vervol-
gens heeft ze zich dan toegelegd
op melkproducten en het onder-
nemerschap, ze heeft tal van cur-
sussen en avondlessen gevolgd.
“Toen vertrouwden we ook op

mond-tot-mondreclame, mensen
zouden wel doorvertellen of het
hier goed was”, vertelt Katleen. 

SORBET

De Sterhoekhoeve was één van de
eerste boerderijen die begon met
de korte keten. Waarbij mensen
hun eten halen bij oorsprong in
plaats van grote supermarkten in
de steden .

Het allereerste ijsje was eigenlijk
een ijstaart, die had de buurvrouw
gevraagd. “We hadden net inko-
pen gedaan, chocolaatjes, bakvor-
men, … ik had toen een onhandi-
ge plastic bakvorm, ik heb die na-
dien ook nooit meer gebruikt. De
buurvrouw moest toch wel tevre-
den geweest zijn, want ze komt
nog altijd,” lacht Katleen. 
Vanille-ijs wordt nog het meest

gegeten. Maar mensen stemmen
hun smaak af op het seizoen. In
de hoeve merken ze dat mensen
in de winter meer ‘warm’ vullend
ijs kopen zoals speculaasijs, in de
zomer kiezen mensen dan meer
bosvruchten of meloensorbet, het
lichtere ijs. Het gaat zelfs verder

in de herfst want dan is de vraag
naar notenijs groter.
De hele zomer kunnen mensen
prijzen winnen, voor Moederdag
konden kinderen een brief schrij-
ven met daarin de reden waarom
hun moeder het verrassingspak-
ket zou moeten winnen. In de
grote vakantie kunnen jeugdver-
enigingen meedingen naar een
pannenkoekenfestijn op kamp.
Later in september komt een apo-
theose in de vorm van een des-
sertbuffet. (XC)
Alle acties kan je terugvinden

op de Facebookpagina Ster-

hoek. 

“Begonnen met weckpotten”
STERHOEKHOEVE AL 25 JAAR SCHOOLVOORBEELD VAN KORTE KETEN

ANZEGEM De Sterhoek-
hoeve, bekend van de
ijsjes en diverse hoeve-
producten, wordt 25 jaar.
En dat vieren ze met
heel wat leuke acties en
wedstrijden. Alles begon
met een ijstaart voor de
buurvrouw. 

Katleen: “Het allereerste ijsje was eigenlijk een ijstaart.” (Foto XC)

“Buurvrouw moet
tevreden geweest
zijn met eerste taart
want ze komt nog”

Schepen van Afval en Container-
parken Willy Demeulemeester
keek zaterdag trots toe naar de au-
to’s die op en af rijden. Mensen
zeulden dozen vol materiaal naar
de witte bestelwagen van de
Kringwinkel. Kandelaars, Maria-
beelden, serviezen, een oude naai-
machine, … De Kringwinkel stond
eenmalig in het midden van de
gemeente. “Ik ben heel blij, dat dit
project zo goed aanslaat. Dat is
ook begrijpelijk, voor een oude
naaimachine ga je niet het hele
eind naar Waregem of Oudenaar-
de afleggen. Dergelijk initiatief is
dus heel handig voor iedereen die
iets kwijt wil”, vertelt de schepen.
Zaterdag moest een tweede be-
stelbus bijspringen omdat de eer-
ste al stampvol zat. 

Het proefproject kwam er nadat
de parkwachters van Anzegem
hadden gemeld dat mensen veel
bruikbare dingen weggooien. Als
het project in Anzegem aanslaat,
zal dat uitgebreid worden naar an-
dere gemeentes zonder Kringwin-
kel. Op vijf locaties staan ook kas-
ten waar iedereen klein materiaal
in kan deponeren. “Die kasten
zijn enorm populair, al na enkele

dagen puilde de kast in het sociaal
huis uit”, vertelt Maaike Baert,
projectmedewerker van Kringwin-
kel Waregem. 
Het klein materiaal kan je altijd in
een doos binnenbrengen op de
volgende vijf locaties: de biblio-
theken van Anzegem, Vichte en
Ingooigem, in het gemeentehuis
en het sociaal huis van Anzegem.

(XC)

Kringwinkelbus moet
versterking inroepen
ANZEGEM De Kringwin-
kel stond voor één keer
midden in Anzegem.
Iedereen kon herbruikba-
re voorwerpen afleveren.
En dat was een groot
succes. 

Maaike Baert en Frank Veys zagen ‘hun’ bus al meteen overvol raken met

herbruikbare spullen. (Foto XC)

VICHTE Jeanine Verbauwhede,

weduwe van Camiel Demeule-

meester, is gestorven op 2 mei.

Zij was mama van Geert en Carol

en had twee kleinkinderen. De

uitvaart vond plaats in de Sint-

Stefanuskerk. (MVD-Uitvaartc.

Vandercruyssen).

OVERLIJDENS

Jeanine
Verbauwhede
05/03/1933 – 02/05/2018

VICHTE Cecile T’Jampens, echt-

genote van Georges Vaneeck-

houtte, is gestorven op 4 mei. Zij

is moeder van vijf. De uitvaart-

dienst heeft plaats op 19 mei om

10.30 uur in de kerk van Vichte.

(MVD-Uitvaartc. Vandercruyssen)

Cecile
T’Jampens 
03/02/1939 – 04/05/2018

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 18 mei 2018
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met drie anderen terecht voor 
witwaspraktijken. 

Dat het geld zou zijn bekomen
via onder meer afpersing, wa-
penhandel en drugstrafiek? Niks 
van aan, klonk het bij de advoca-
ten van de beklaagden. “De man 
is een heel behendige bingospe-
ler en heeft zo al heel wat gewon-
nen”, was de uitleg.

164.000 euro winst

De rechter had moeite om het
te geloven, maar D. had een over-
tuigende repliek klaar. “Ik speel 
al het caféspel bingo sinds mijn 

zestiende en ken de machines 
door en door. Er zijn bepaalde 
codes en ook bepaalde momen-
ten om te spelen. Nu verspelen 
de mensen hun congégeld, dus is 
het beter om in september of ok-
tober te spelen”, gaf de beklaag-
de een snelcursus bingospelen.

164.000 euro aan bingowinst?
Neen, dat zou te veel zijn. Daar-
naast zou hij ook geld geleend 
hebben bij vrienden en gewerkt 
hebben als portier. “Ja, in het 
zwart, dat heb ik al toegegeven.”

De Procureur des Konings was
niet onder de indruk en vond dat 
het cash geld dat op de rekenin-

gen kwam niet te verklaren was 
via officiële inkomsten. Hij eiste 
voor D. een celstraf van 1 jaar. 
Voor zijn partner vroeg hij even-
eens twaalf maanden. De twee 
andere beklaagden riskeren een 
celstraf van negen en zes maan-
den.

Onderzoek gemanipuleerd

De advocaten spraken van een
gebrek aan bewijs en zelfs van 
manipulatie van het onderzoek. 
Op 25 juni weten we het oordeel 
van de rechter.

Eerder werd Christophe D. al

veroordeeld voor drie jaar cel 
voor mensenhandel en prostitu-
tie. Daarnaast kwam hij ook in 
het nieuws als slachtoffer van 
een steekpartij in Torhout. Toen 
liet een twintiger het leven, zijn 
leven hing heel even aan een zij-
den draadje.  (djr)

Menenaar heeft bijzondere uitleg voor ‘illegaal’ geld: 
“Witwaspraktijken? Neen, ik ben gewoon goed in bingo”

BEKLAAGDE
TEGEN DE RECHTER

“Ik wil je wel eens 
meenemen op café om 
te tonen hoe het gaat”

“Ik wil je wel eens meenemen
op café om te tonen hoe het 
gaat”, nodigde beklaagde Chris-
tophe D. (53) de rechter oprecht 
uit. De beruchte Menenaar 
stond maandagmorgen samen 

Volgens de Procureur des 
Konings gaat het om geld 
verdiend aan wapens en 
drugs, maar beklaagde 
Christophe D. heeft een 
haal andere uitleg. Hij zou 
een groot deel van zijn in-
komsten gewonnen hebben 
via het spelen van bingo.

MENEN/KORTRIJK 

Twee nieuwe personeelsle-
den van de stad trekken sinds 
kort met een bakfiets door 
Waregem om de straten 
zwerfvuilvrij te maken. De 
stad maakt hiervoor 82.000 
euro vrij: 4.000 euro voor de 
bakfiets en 78.000 euro voor 
de jaarsalarissen van de twee 
personeelsleden. De nieuwe 
bakfiets moet vooral de pro-
bleemsituaties in het weekend 
oplossen. 

In juli vorig jaar kaartte ge-
meenteraadslid Geert Deroose 
(N-VA) nog aan dat pakweg 
het park Baron Casier of de 
Zuiderpromenade er na mooie 
weekends als een stort bij kun-
nen liggen. “Deze personeels-

leden trekken ook op zaterdag 
en zondag door de stad”, zegt 
schepen van Financiën Rik 
Soens (CD&V). Vroeger werd 
er op zondag niet opgeruimd.

Sensibiliseren in 
plaats van beboeten

Enkele leden van de oppositie
zijn geen fan van deze aanpak. 
“Een bakfiets aankopen en wat
extra personeel in dienst ne-
men, daar gaan we er niet mee 
geraken”, zegt Inge Vandevel-
de (Groen). Alleen een menta-
liteitswijziging kan volgens 
Vandevelde een oplossing zijn. 
“We moeten kinderen bijvoor-
beeld al vroeg leren dat zwerf-
vuil niet oké is. Waarom gaan 
we niet vaker met scholen en 
jeugdbewegingen opruimen? 
Ook op buurt- en wijkniveau 
kan meer gedaan worden. De 
jaarlijkse lenteschoonmaak-
dag is een goede start, maar 
het kan nog zoveel beter. Het 
stadsbestuur kan daarin on-
dersteuning bieden.” 

Gemeenteraadslid Geert De-
roose (N-VA), die een jaar ge-
leden al vroeg om een aanpak 
tegen zwerfvuil, treedt haar 

bij. “Met een bakfiets los je het 
probleem niet op. We moeten 
vooral zorgen dat er niet moét 
opgeruimd worden: preventief 
werken dus.”

De strijd tegen zwerfvuil
wordt ook politioneel aange-
pakt. In 2017 werden 11 men-
sen betrapt en beboet op sluik-
storten, twee anderen kregen 
een GAS-boete die te maken 
had met het achterlaten van 
zwerfvuil. Recidivisten zijn er 
volgens schepen Soens niet. 

Van dat beboeten is Vande-
velde geen fan. “Ik heb daar 
mijn bedenkingen bij. Hoe kan 
je zo’n overtreder spotten? Dat
gebeurt enkel bij toeval. We 
doen er beter aan om te sensi-
biliseren.” 

Oppositie geen fan van nieuwe maatregelen

Nieuw in de strijd tegen 
zwerfvuil: de bakfiets
Een bakfiets en twee 
nieuwe personeelsleden 
moeten het zwerfvuil in 
de stad tegengaan. De 
stad maakt hiervoor 
380.000 euro vrij. “Niet 
de juiste aanpak”, klinkt 
het bij de oppositie. “We 
moeten zorgen dat we 
niet moeten opruimen.”

WAREGEM 

Twee nieuwe stadsmedewerkers trekken
met een bakfiets door de stad om de 
straten zwerfvuilvrij te maken. 

KAREN VERHULST

K
V

O

GEERT DEROOSE
GEMEENTERAADSLID N-VA

“Hiermee los je het 
probleem niet op. 
We moeten zorgen 
dat er niet moét 
opgeruimd worden”

Roemeen dreigt met dood 
bij Agentschap Inburgering

Een uitstel wou hij dan ook niet,
want hij was ervan overtuigd dat 
hij zou worden vrijgesproken.

De feiten spraken echter voor 
zich. De man was begin februari 
binnengestapt in het Agentschap 
Integratie en Inburgering in 
Kortrijk. T. wou stoppen met de 
inburgeringscursus omdat hij er 
naar eigen zeggen niet in de 
groep hoorde en racistisch be-
handeld zou zijn.

Omdat bewerkstelligd te krij-
gen, haalde hij een mes boven en 

dreigde hij de medewerkster van 
het Agentschap met de dood. Ze 
bleef rustig en besloot hem te 
helpen tot hij even naar buiten 
ging. Ze belde haar overste, maar 
dat werkte als een rode lap op 
een stier.

“De man begon te schelden, 
sloeg op de laptop van de mede-
werkster en gooide die naar be-
neden. Het personeel van het 
agentschap moest zich verschui-
len in een bergruimte”, vertelt de 
Procureur des Konings. “Daarna 
weigerde hij alle medewerking 
met de politie en daagde hij hen 
zelfs uit om te vechten.”

De verhoopte vrijspraak, kreeg 
hij vanzelfsprekend niet. De 
rechter gaf hem acht maanden 
cel, waarvan de voorlopige hech-
tenis effectief. Daarbovenop 
moet hij een boete van 800 euro 
betalen.  (djr)

Wat doe je als je advocaat 
niet afkomt? Dan maar zelf 
pleiten. Geen sinecure ech-
ter als je Roemeen bent en 
geen andere taal machtig 
bent. Marius T. waagde 
toch een poging maandag-
morgen in de rechtbank. 

KORTRIJK 

zaterdag. ’s Middags kunnen
de sterksten der aarde zich
meten tijdens de Lauwland
Games, in de avond zijn er op-
tredens van onder andere Ed
Sullivan Quartet. 
Zondag wordt de kater ver-
teerd met warme beenhesp.
“Doorlopend is er ook een
tentoonstelling in de Sint-Ba-
vokerk met allerhande foto’s
uit de oude doos”, voegt vol-
wassen begeleider Wouter
Mertens. “We willen het
groots aanpakken en Lauwe
tonen wie er feestviert. Daar-
om ook dat we Lauwe Plaats
boven onze vervallen hemen
verkiezen als feestlocatie.”
(djr)

75 jaar, dat moet gevierd wor-
den. Bij Chiro Oskaarke in
Lauwe riepen ze meer dan
200 oud-leiders, volwassen
begeleiders en kookouders op
om de koppen bijeen te steken
om een feestweekend te orga-
niseren. Dat vindt plaats van
donderdag 28 juni tot en met
zondag 1 juli. Tijdens die vier-
daagse palmen ze Lauwe
Plaats in om die verjaardag te
vieren.
Op donderdagavond wordt de
WK-wedstrijd Engeland-Bel-
gië op groot scherm vertoond.
De dag nadien is er om 21 uur
een retrofuif. Het hoogtepunt
van het feestweekend wordt

75 jaar Chiro, 4 dagen feest

W Chiro Oskaarke viert zijn 75-jarig bestaan met onder andere een fuif en optredens.

D
JR

LAUWE 

Bron: Het Nieuwsblad - 6 juni 2018
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Maar veel gerichter in de strijd tegen zwerf-
vuil is een nieuwe bakfiets die wordt ge-
bruikt om zwerfvuil op te ruimen. Die bak-
fiets wordt ook ingezet op zaterdag en zon-
dag. Die dagen waren vroeger problema-
tisch omdat er tot vorig jaar op zondag geen
personeel werd ingezet om zwerfvuil op te
ruimen. Daardoor lag pakweg het park Ba-
ron Casier er na een mooi weekend vaak als
een vuilnisbelt bij. De bakfiets zelf kost
4.000 euro. Om met die twee nieuwe voer-
tuigen rond te rijden, heb je natuurlijk ook
personeel nodig. De stad zet twee nieuwe
personeelsleden in in de strijd tegen zwerf-
vuil. Hun jaarsalaris komt samen op zo’n
78.000 euro. Gemeenteraadslid Geert De-
roose (N-VA) vroeg vorig jaar in juli wan-
neer en hoeveel geld de stad eindelijk zou
vrij maken om zwerfvuil tegen te gaan. Van
deze zogezegde grootse investeringen is hij
geen fan. “Onkruid is geen zwerfvuil”,
klinkt het fors. “Sensibiliseren is zoveel be-
langrijker. Je moet zorgen dat het er niet
ligt, dan moet je het niet opruimen ook.
Deze maatregelen zijn een doekje voor het
bloeden. Sensibiliseren is zoveel belangrij-
ker dan opruimen.” Waar het geld nu pre-
cies in geïnvesteerd wordt, weten we dank-
zij Inge Vandevelde (Groen). De politica
vroeg dinsdag op de gemeenteraad naar het
beloofde geld en waarvoor het ingezet
wordt. Ook zij is geen fan van de onkruid-
verdelingsmachine. “We moeten meer pre-
ventief werken. Maar op andere manieren

dan dat we het nu doen”, zegt raadslid Van-
develde. Ze is zelf het levende bewijs dat de
huidige preventie- en opruimacties niet vol-
doende zijn. “Ik ben een officiële Mooima-
ker. Daarbij ga ik met een afvalprikker één
keer per maand een grote wandeling ma-
ken in mijn buurt om alles op te ruimen.
Maar als Mooimaker moet ik alles bijhou-
den: wanneer ik ga opruimen, wat ik vind,
hoeveel zakken ik vul, … Dat administratie-
ve werk vraagt veel te veel tijd, daarom stop
ik ermee en ga ik gewoon nog vanuit me-
zelf opruimen, zonder dat ik alles hoef te
noteren.” Ook de hoeveelheden afval die
Vandevelde vindt, frustreren haar. “Ik
woon zelf in de omgeving achter de Euro-
point en kan tijdens mijn opruimende de
zakken vol afval niet meer dragen. Ik moet
de bakfiets nemen als ik alles wat ik tegen-
kom wil meenemen. En dat gaat ver: onder-
weg vind ik matrassen, blikjes bier en heel
veel frituurafval.” Alleen een mentaliteits-
wijziging kan volgens Vandevelde een op-
lossing zijn. “We moeten kinderen bijvoor-
beeld al vroeg leren dat zwerfvuil niet oké
is. Waarom gaan we niet vaker met scholen
en jeugdbewegingen opruimen? Ook op
buurt- en wijkniveau kan er meer gedaan
worden. De jaarlijkse lenteschoonmaakdag
is een goede start, maar het kan nog zoveel
beter. Het stadsbestuur kan daarin onder-
steuning bieden.”

13 BOETES

De strijd tegen zwerfvuil wordt ook politio-
neel aangepakt. In 2017 werden 11 mensen

Peperdure mac
zwerfvuil
TOCH IS OPPOSITIE GEEN FAN: “SENSIBILISEREN IS 

BELANGRIJKER DAN OPRUIMEN”

Het stadsbestuur maakte het voorbije jaar 380.000 euro vrij in de
strijd tegen zwerfvuil. Dat is 130.000 euro meer dan de 250.000 eu-
ro dat het in juli 2017 beloofde vrij te maken. “De grootste investe-
ring is de aankoop van een nieuwe heetwatermachine, om onkruid
op een correcte manier en zonder chemicaliën, wat sinds kort ver-
plicht is, mee te verdelgen”, zegt Schepen van Financiën Rik Soens
(CD&V). 

ACTUEEL

Meer info? bel gratis 7/7

of surf naar: groephuyzentruyt.be/waregem

5 lichtrijke appartementen in centrum Waregem

Grond + woning + ondergrondse staanplaats vanaf € 232.388*

MOLENSTRAAT

WAREGEM

PROJECT IN DE KIJKER

*Prijzen zijn steeds onder voorbehoud van wijzigingen en exclusief kosten (registratierechten, notariskosten, BTW, ...).
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Ons moeder was niet de grootste fan van Moederdag. Dat vonden wij

als kind niet fijn, herinner ik mij. We vonden het zelfs lastig. Het werk-

je dat we op school maakten, mislukte ook altijd. Het werd zelden, of

beter, nooit door de meester als voorbeeld geshowd aan de andere kinde-

ren. Het gepruts was al van ver te zien. Maar dat was niet de reden

waarom ons moeder elk jaar opnieuw onze lofzang op haar moeder-

schap eerder zuinig dan uitbundig in ontvangst nam.

“Leuk,” zei ze, “maar nog leuker zou zijn als je van elke dag een beetje

Moederdag zou maken.” Ze had gelijk, natuurlijk. Maar eenvoudig

was dat niet. De maandag erop wou dat nog wel lukken – “Oké, moe-

der, we helpen bij de vaat..” - maar op dinsdag durfden we dat al verge-

ten en op woensdag haalden we alweer kattenkwaad uit en op donder-

dag enz.

Ze had gelijk, ons moeder, maar niet helemaal. Vinden we nu. Er zijn

dagen – zoals feestdagen – waar toeters en bellen bij horen. Maar elke

dag toeters en bellen wordt vervelend lawaai. Op Moederdag eens hard-

op uitspreken wat we door de week wel eens vergeten, daar is niets mis

mee. Integendeel, vinden wij.

Vaders kunnen beter om, denk ik wel eens, met dat prijzen en loven.

Zij laten zich makkelijker inpakken, met beloftes en hoge woorden.

Moeders – en zeker ons moeder – hebben vlugger door als we een to-

neeltje opvoeren. Zij laten zich niet om de tuin leiden. Er zijn er geen

die ons beter kennen dan onze moeders: ze hebben ons gedragen, ze

hebben ons gevoed, ze hebben ons gekoesterd en getroost, ze hebben ons

gestraft en ze hebben ons aan hun hart gedrukt en vertederd, ze hebben

onze tranen gedroogd, ze hebben ons in al onze schamelheid gezien, ze

hebben ons zien struikelen en weer opstaan… En ze weten dat wij het

weten dat zij, zelfs als alle anderen ons de rug hebben toegekeerd, er

zijn en er zullen zijn.

En daarom, moeder, heb je een beetje ongelijk. Gun ons een dag zoals

Moederdag, om voor alles waarvoor we anders doordeweeks hoogstens

stuntelend en stotterend iets zeggen, om dat nu eens hardop uit te spre-

ken: dankuwel!

Voor wat we doordeweeks

hoogstens en stotterend 

en stuntelend zeggen

GUN ONS MAAR MOEDERDAG

OPINIE
door

Jan Gheysen

Bron: Krant van West-Vlaanderen - 11 mei 2018

Bron: De Standaard - 14 juni 2018
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V A N  O N Z E  C O R R E S P O N D E N T

P L A S T I C  

TOM YSEBAERT
BRUSSEL I  In de Vlaamse rege

ring hebben de NVA en Open VLD
zich gekant tegen het voorstel van
de Vlaamse minister van Omge
ving, Joke Schauvliege (CD&V),
om statiegeld in te voeren op blik
jes en plastic flessen voor drank.
Dat zou het zwerfvuil moeten te
gengaan.

De voorstanders claimen dat er
een draagvlak bij de bevolking
voor bestaat, de tegenstanders be
twisten dat. De milieuorganisatie
Recycling Netwerk Benelux, die in
Vlaanderen en Nederland campag
ne voert voor statiegeld, vroeg het

Standpunt botst met programma politieke partij 

Kiezers N-VA en Open VLD 
wél voor statiegeld gewonnen

91%
Groen-stemmers

82%
CD&V-stemmers

80%
SP.A-stemmers

80%
N-VA-stemmers

75%
Open VLD-stemmers

67%
Vlaams Belang-stemmers

Percentage van de
kiezers dat voorstander

is van statiegeld
Statiegeld in België op alle plastic

flessen en blikjes met bier, 
frisdrank en water

DS Infografiek I Bron GfK Social and Strategic Research in opdracht van Milieuorganisatie Recycling Netwerk Benelux. Kiezers bij de regionale verkiezingen 2014

De partijen NVA en 
Open VLD zijn gekant
tegen statiegeld op 
blikjes en plastic 
flessen. Maar hun 
kiezers lijken er wel 
voor gewonnen.

‘Zouden de respon
denten ook het 
comfort van de 
blauwe zak willen 
opgeven?’
BART NEVENS 
Vlaams Parlementslid voor NVA

In Vlaanderen wordt slechts 
twee derde van de metalen 
verpakkingen gerecycleerd, 
blijkt uit een studie van stu
denten van Groep T/KU Leu
ven op vraag van Recover, een 
samenwerkingsverband van de 
intercommunales. De studen
ten onderzochten de resten 
van metaal in de verbrandings
installatie van Indaver. Zij con
cludeerden na visuele selectie 
dat een kwart daarvan verpak
kingen betrof. Geëxtrapoleerd 
naar Vlaanderen, geeft dat 
3.727 ton verpakkingen in de 
assen. Zo komen ze uit op een 
recyclagegraad van ongeveer 
65 procent.
Waar het resterende derde 
van de verpakkingen naartoe 
gaat, weet Recover niet. Een 
groot deel zit wellicht in het 
zwerfvuil. Fost Plus zegt moei
lijk te kunnen reageren op een 
studie die het niet kon inzien. 
Het herhaalt dat het wettelijk 
de verbindingsassen bij zijn re
cyclagecijfers mag tellen, of 
het nu om verpakkingen gaat 
of niet. In 2015 werd er 18.933 
ton metalen uit het schroot bij 
het gerecycleerde verpakkings
afval gerekend. (ty)

Een op drie blikjes
niet gerecycleerd 

bureau voor marktonderzoek GfK
om na te gaan hoe de Belgen erover
denken. 5.134 Belgen werden on
dervraagd tussen 30 mei en 7 juni,
toen de politieke discussie in
Vlaanderen volop woedde.

De vraag was: In hoeverre bent
u het eens met de volgende stel
ling: ‘Statiegeld moet in heel Bel
gië op alle plastic flessen en blikjes
met bier, frisdrank en water wor
den ingevoerd’?

In totaal was 82 procent van de
respondenten het (helemaal) eens
met deze stelling. 87 procent
schaarde zich achter de stelling dat
statiegeld het zwerfvuil zou terug
dringen. De helft van de onder
vraagden gaf aan dat het zwerfvuil
in zijn of haar gemeente een rol
speelt in zijn keuze bij de gemeen
teraadsverkiezingen van oktober
dit jaar.

‘Steun groeit’ 
Er werd de respondenten ook

gevraagd op welke partij ze bij de
vorige regionale verkiezingen van
mei 2014 gestemd hadden. Zo kon
GfK de link leggen tussen de opinie
over statiegeld en de partijkeuze.
Opmerkelijk: een grote meerder
heid van de kiezers van de NVA en
Open VLD is voor statiegeld, res
pectievelijk 80 en 75 procent. Bij
CD&Vkiezers vind je 82 procent
voorstanders, bij de SP.A 80 pro
cent en bij Groen 91. Ook 67 pro
cent van de Vlaams Belangkiezers

toont zich pro.
In een enquête van consumen

tenorganisatie TestAankoop van
maart vorig jaar lag het aandeel
voorstanders op 66 procent. ‘Het
aantal voorstanders van statiegeld
is in een jaar tijd sterk toegeno
men’, stelt Tom Zoete van Recy
cling Netwerk vast. ‘Dit is een niet
te miskennen signaal voor zowel
de politiek als de supermarkten en
de drankenproducenten.’

Fabrikanten mee in bad
Bart Nevens, Vlaams Parle

mentslid voor de NVA, noemt de
ze resultaten niet verbazend. ‘Le
den en lokale besturen willen een
medicijn tegen zwerfvuil dat voor
honderd procent werkt, terwijl sta

tiegeld op blikjes en plastic flessen
maar hooguit 40 procent zal doen
verdwijnen. De gemeente zal nog
steeds moeten vegen en dat met
belastinggeld betalen. Ook de fa
brikanten van sigaretten en kauw
gum moeten mee in bad. Ik vraag
me ook af wat de respondenten
hadden geantwoord als ze de vraag
hadden gekregen of ze het comfort
van de blauwe zak willen opgeven.’

Totaalverbod op plastic
Fost Plus, de organisatie die in

staat voor de inzameling van het
verpakkingsafval, hield in 2015,
samen met onder meer Comeos,
Unizo en Voka, een enquête bij
1.000 Belgen. Daarin zei 45 pro
cent van de ondervraagden de hui
dige blauwe pmdzak te verkiezen,
tegen 22 procent statiegeld. Een
derde bleef neutraal.

Gwenny Devroe, Vlaams Parle
mentslid die het dossier opvolgt
voor Open VLD, ziet in deze enquê
te evenmin een reden om het
standpunt te herzien. ‘Wij willen
een totaaloplossing voor het ver
pakkingsafval en het zwerfvuil en
statiegeld biedt die niet. Open VLD
wil het gebruik van plastics op alle
niveaus aan de bron beperken. Te
gen 2025 mag er voor ons een ver
bod op klassieke plastics komen,
niet alleen in verpakkingen, maar
ook in cosmetica en kledij. De recy
clagedoelstellingen voor verpak
kingen mogen ook een stuk hoger.’



betrapt en beboet op sluikstorten, twee an-
deren kregen een GAS-boete die te maken
had met het achterlaten van zwerfvuil. Reci-
divisten zijn er volgens schepen Soens niet.
Van dat beboeten is Vandevelde geen fan.
“Ik heb daar mijn bedenkingen bij. Hoe
kan je zo’n overtreden spotten? Dat gebeurt
enkel bij toeval. We doen er beter aan om te
sensibiliseren.”

VAN BERM TOT PARK

De plekken waar zwerfvuil ligt in Ware-
gem, zijn zeer verspreid. Zo ligt het park
Baron Casier er regelmatig vuil bij, net om-
dat er vroeger op zondagen niet opgeruimd
werd. Daar moet het nieuwe personeel en
de bakfiets nu verandering in brengen.
Maar ook parking Expo en tal van bermen
langs de weg zijn aantrekkingspolen voor
zwerfvuil. De site Sofinal kwam een maand

geleden nog onder de aandacht omdat ze er
bij ligt als een vuilnisbelt. Het stadsbestuur
beloofde toen de curator van de bedrijfs-
gronden op te roepen het boeltje op te rui-
men. “Maar eigenlijk zie je achter elke hoek
wel zwerfvuil liggen”, zegt raadslid Vande-
velde. “En het zijn heus niet alleen kinde-
ren die dingen achterlaten. Ook volwasse-
nen kunnen er iets van: van wie zijn al die
blikjes Jupiler in de berm anders?” Vande-
velde beseft dat we ook de hogere overhe-
den nodig hebben. “Pas wanneer mensen
het voelen in hun portefeuille, zullen ze
hun mentaliteit veranderen. Statiegeld kan
een oplossing bieden.” Dat zwerfvuil snel
volledig zal verdwijnen, betwijfelt ze. “In de
berm vinden we dingen die je gratis kan
weggooien. Flessen kan je in de glasbol
droppen. Toch vinden mensen het nodig
om ze in de berm achter te laten. Zonde.”

hines ingezet in strijd tegen
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Een stadsmedewerker aan de slag met de de nieuwe bakfiets om het zwerfvuil uit het straatbeeld te weren. (Foto KVO)

G 299.995 euro gaat naar de aankoop van een nieuwe heetwatermachine om on-

kruid te verdelgen. In vriesperiodes kan diezelfde heetwatermachine omgebouwd

worden tot een pekelmachine om de fietspaden mee te bestrooien.

G 4.000 euro gaat naar de aankoop van een nieuwe bakfiets. Die wordt ingezet

tijdens de opruimrondes. Zwerfvuil kan zo gemakkelijker meegenomen worden.

G 78.000 euro gaat naar de lonen van twee nieuwe personeelsleden. Zij gebruiken

de heetwatermachine en de bakfiets en trekken, ook op zaterdag en zondag, door

de straten van Waregem om zwerfvuil op te ruimen. Op koude winterdagen zullen

ze met de pekelmachine rondrijden. (KVO)

380.000 euro geïnvesteerd 
tegen zwerfvuil
Stad Waregem maakte 380.000 euro vrij om zwerfvuil te bestrijden. Een

overzicht:

ACTUEEL

Jules Vantieghemstraat,14
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1op 2 wil verpakking
terugbrengen naar winkel
Iets meer dan de helft van de Belgen wil zijn verpakkingsafval 
in de supermarkt kunnen weggooien. Dat blijkt uit een iVOX-studie die
warenhuisketen Lidl liet uitvoeren bij meer dan 1.000 Belgen. 

De meeste grote winkels hebben al enkele jaren een terug-
nameplicht. Lidl zegt dat ze in 40 nieuwe filialen speciale
sorteerbakken hebben staan, maar klanten zouden die
 volgens de keten weinig gebruiken. Vanaf september bant
Lidl plastic draagtassen. Goed voor een besparing van 
200 ton plastic per jaar, aldus de keten. Tegen 2025 wil Lidl
ook 20% minder plastic in de eigen verpakkingen verwerken
en alle kunststofverpakkingen moeten tegen dan 100%
 recycleerbaar zijn — die maken nu 90% van het totale
 productaanbod uit. Tegelijk wijst Lidl erop dat plastic in
verpakkingen nut heeft: het gaat bederf tegen en
 voorkomt zo nog meer voedsel -
verspilling. «Een komkommer in
folie is drie keer langer
 houdbaar. De klimaat -
impact van de verpak-
king is meestal ook
veel lager dan die van
het verspilde voed-
sel. Maar als plastic
in de natuur
 terechtkomt, is de
schade wel heel
groot. Wij moeten
daarom zoeken
naar de slimste
verpakking 
én klanten
 sensibiliseren
tegen zwerf-
vuil.» (IVDE)

** 

7vrijdag
11  mei  2018

PLASTIC
Afval bestrijden begint niet op straat,
maar in de winkel. In koekendozen
waarvan elk koekje nog eens apart
verpakt is. In dunne plastic zakjes
voor groenten en fruit. In plastic
draagzakken aan de kassa. «We
moeten uiteraard  middelen voor-
zien om zwerfvuil op te ruimen en
om te recycleren, maar we moeten
ook preventief in grijpen», vindt
Vlaams minister van Omgeving
Joke Schauvliege (CD&V). Ze heeft
haar afvalplan klaar en legt het
 binnenkort op de regeringstafel.
Geknipte timing: mei is dit jaar
plasticvrij en we  worden massaal
gewezen op ons plasticverbruik. 

Statiegeld op flesjes 
en blikjes
Schauvliege wil de industrie laten
betalen voor het opruimen van de
verpakkingen die ze verspreidt.
Hoe? Door statiegeld in te voeren op
blikjes en plastic flessen — zo’n 40%
van ons zwerfvuil. Statiegeld
 betekent een extra investeringskost
voor retailers: ze moeten  machines
installeren, onderhoudskosten
 betalen en personeel inzetten. Een
jaarlijkse kost van 180 à 230 miljoen
euro, zeggen handelsfederatie
 Comeos en voedings federatie Fevia.
Winkeliers moeten dus vergoed
worden. Daarvoor wil Schauvliege
drie bronnen gebruiken: 1) het
niet-geclaimde statiegeld, 2) de
 opbrengst uit de recyclage van
 ingezamelde blikjes en PET-plastic
en 3) een extra bijdrage van produ-
centen. Die laatsten  zouden 0,5 cent
betalen per blikje en 1,5 cent per
flesje dat ze op de markt brengen,
om het systeem mee te financieren.
In ruil voor die bijdrage door de
 producent wil de minister de
 huidige verpakkingsheffing ver -
lagen,  omdat ze weinig vruchten
 afwerpt. Maar daar ligt een eerste
struikelblok: die taks wordt fede-

raal geïnd. Hoeveel wij extra moe-
ten betalen voor een  blikje of flesje,
ligt nog niet vast. Maar eerder had
de minister het over 25 eurocent per
verpakking. 
Vraag is vooral of Schauvliege haar
coalitiepartners over de streep kan
trekken. Parlementsleden van N-VA
en Open Vld toonden zich al kritisch
voor het statiegeld. «Maar regerings-
leden lieten zich nog niet horen»,
schermt Schauvliege. «Intussen
 sloten heel wat blauwe en gele
 steden zich aan bij de zogenaamde
statiegeld-alliantie. (zie kader) En
de  Vlaming is er bovendien echt
voor gewonnen. Statiegeld is geen
revolutionair systeem: het bestaat
al in verschillende landen waar
 goede resultaten worden geboekt.»

Meer in blauwe zak
Tegenstanders van het statiegeld
vrezen dat het systeem letterlijk en
figuurlijk de pmd-zak zal uithollen.
Drankverpakkingen zijn nu goed
voor 56% van het gewicht van de zak.
Bovendien is het een performant
systeem om te recycleren. Maar
Schauvliege wil de blauwe zak net
uitbreiden. Vandaag kan je er, naast
metalen verpakkingen en drank-
kartons, alleen plastic  flessen en
 flacons in kwijt. De  minister wil ook
 yoghurtpotjes,  botervlootjes, plastic
folies en harde verpakkingen via de
zak recycleren. De roze zak, waar
zacht plastic nu in een aantal regio’s
in gesorteerd wordt, zou nog  enkele
jaren blijven bestaan tot het sorteer-
systeem voor de uitgebreide blauwe
zak op punt staat. 

Zakjes bannen 
uit supermarkten 
Na Wallonië en Brussel moet er ook
in Vlaanderen een verbod komen
op eenmalige plastic zakjes. Waren-
huizen zoals Delhaize nemen intus-
sen zelf het heft in handen. Als

 alternatief voor de zakjes voor
groenten en fruit komen er in
 Delhaize papieren zakjes of een
herbruikbaar biotasje dat 50 cent
kost. Schauvliege wil op termijn ook
de wegwerpkassazakken bannen.
«Als blijkt dat daardoor meer papie-
ren zakken worden gebruikt, moe-
ten we daar ook maatregelen tegen
nemen.»

Onlinewinkels aanspreken
Onlinewinkels dragen ook een
 verantwoordelijkheid wanneer ze
verpakkingen op de markt brengen.
Maar als de hoofdzetel in het bui-
tenland ligt, ontsnappen zij daar
soms aan. Elk bedrijf dat in Vlaan-
deren e-commerce ontwikkelt,
moet daarom een verpakkingsver-
antwoordelijke aanduiden die zich
aanmeldt bij het afvalbedrijf Fost
Plus. Hij of zij moet erop toezien dat
onze regels worden nageleefd. 

Boetes verhogen
De boetes voor de strafrechtelijke
vervolging van zwerfvuil en sluik -
storten moeten worden losgekop-
peld van de boetebedragen voor
GAS-boetes. Daardoor kunnen
rechters in de toekomst hogere
 boetes dan 350 euro opleggen voor
zwerfvuil en sluikstorten: de som
kan oplopen van 800 euro tot — in
theorie — 2 miljoen euro. 

Meer onderzoek
Schauvliege wil een verpakkings-
fonds oprichten. Dat moet  gespijsd
worden door een  heffing op ver -
pakkingen die niet gerecycleerd
worden, omdat ze in het zwerfvuil
of in restafval belanden of omdat
het gewoon niet  mogelijk is. Het
fonds moet onder meer het oprui-
men van zwerfvuil door de overheid
helpen vergoeden en onderzoek
naar minder en meer recycleerbare
verpakkingen financieren. 

Schauvliege 
vs. onze berg 

Al 158 gemeenten
pleiten voor statiegeld 
Al 158 van de 308 Vlaamse gemeenten steunen 
de vraag van de ‘Statiegeld-alliantie’ om dit jaar
 statiegeld in te voeren op alle  drankblikjes en
plastic drankflessen. Samen vertegenwoor -
digen ze 3,3 miljoen  Vlamingen — meer dan 
1 inwoner op 2. De alliantie bestaat nog
maar sinds  november vorig jaar. Enkele
parlementsleden van Open Vld en N-VA
staan kritisch tegenover het statie-
geld. Maar de partijen zijn intern
duidelijk verdeeld: enkele grote
blauwe steden zoals Kortrijk, Mechelen en
 Tongeren zijn er wél voor gewonnen en zijn lid van de
alliantie. Hetzelfde geldt voor Sint-Niklaas, waar een 
N-VA’er aan het roer staat. (IVDE/ARA/TT)

Geen 
Belgische 
royals 
naar huwelijk 

Harry en Meghan
Er zullen geen Belgische
 royals aanwezig zijn op de
‘Royal Wedding’. Ons
 koningshuis ontving geen
 uitnodiging.  Dat is niet
 abnormaal, verzekert het
 paleis. «Uiteindelijk is Harry
geen staatshoofd en zelfs
geen troonsopvolger. Als er al
iemand uitgenodigd zou
 worden, zou dat eerder Astrid
of haar zoon zijn.» 
Ook andere Europese
 vorstenhuizen ontvingen
geen uitnodiging, net zomin
als leden van regeringen.
 Harry en Meghan hebben
 enkel vrienden, familieleden
en gewone Britten uitgeno-
digd. Zelfs premier May zal de
bruiloft niet bijwonen. (PhG)

Minder afval en
vooral: minder

plastic. Dat is de
missie van Vlaams

minister Joke
Schauvliege. Hoe

ze dat wil doen?
Statiegeld in -

voeren op blikjes
en flessen, meer

 recycleren in 
de blauwe zak en

strengere straffen
voor sluikstorters. 

• ISOLDE VAN DEN EYNDE •

MINISTER STELT GROOT AFVALPLAN VOOR

53%
wil afval
verpakking 
kunnen
achterlaten 
in de winkel

72%
vindt dat
supermarkten
dringend
maatregelen
moeten nemen

43%
kiest tijdens 
het winkelen
producten met
minst plastic 

62%
vindt dat plastic
draagtas moet
worden gebannen 

1op 2
heeft interesse in
verpakkingsloos
winkelen

1op 3
ziet dat helemaal
niet zitten
Bron: bevraging Lidl 
bij ruim 1.000 Belgen

Heilig Bloedprocessie

Een vrouwelijke
Jezus en 
héél veel pleisters
35.000 bezoekers kwamen gistermiddag kijken naar de
jaarlijkse Heilig Bloedprocessie in Brugge. Zij zagen een
vrouwelijke Jezus — al zal niemand dat gemerkt hebben.
De vijf maanden oude Stéphanie speelde haar rol met
verve. 1.000 van de ruim 1.700 figuranten stonden iets
nerveuzer dan normaal aan de start: ze droegen nieuwe
sandalen, die tijdens de voorbereiding al voor pijnlijke
voeten zorgden. «Het achterstuk werd te hoog uitge-
werkt», legt schoenmaker Robin Saunders uit. Hij was de
laatste week non-stop bezig. «We hebben er een stuk
 afgesneden en het leer opnieuw mooi afgewerkt.» Toch
was niet iedereen er gerust op: voor aanvang van de
processie werden massaal veel tape
en ‘Compeed’-pleisters tegen
 blaren geplakt, vooral bij kinderen.
Gelukkig kwam er geen bloed —
heilig of niet heilig — aan te
pas: op enkele blaren en pijn -
lijke voeten na kwam iedereen
ongedeerd aan de meet. 
(MMB/BHT) Foto’s Proot

Bron: Het Laatste Nieuws - 11 mei 2018
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IZEGEM
Kindergemeenteraad
wil minder afval
en meer groen
De kindergemeenteraad heeft een
wenslijst gemaakt en die aan het
schepencollege bezorgd. Zo plei-
ten ze voor meer groen in het cen-
trum en dan specifiek voor meer
beplanting rond en aan parkings.
Ook afval kwam aan bod, waarbij
ze meer vuilnisbakken willen en die
mooier ingekleed willen zien. Wat
snelheid van wagens betreft, willen
de kinderen meer verkeersdrem-
pels en wegversmallingen in de
buurt van een zone 30 zien opdui-
ken. Ten slotte pleiten ze voor beter
zichtbare fietspaden en dat de stad
werk maakt van het herstel en een
beter onderhoud nastreeft. Burge-
meester Bert Maertens en jeugd-
schepen Lothar Feys (N-VA) be-
loofden alvast enkele zaken in hun
partijprogramma op te nemen.

(VDI)

KUURNE
Gemeente 
voorlopig niet 
in Statiegeldalliantie
Kuurne zal nog niet meteen toetre-
den tot statiegeldalliantie. Door
toe te treden tot die alliantie laten
vele andere steden en gemeenten,
organisaties, bedrijven en vereni-
gingen aan de regering weten dat
ze vóór de invoering zijn van statie-
geld op blikjes en plastic flessen.
Oppositiepartij (H)Eerlijk Kuurne
had voorgesteld om wel toe te tre-
den tot die alliantie. Vereecke ver-
wees onder meer naar het stand-
punt van de Vlaamse Vereniging
van Steden en Gemeenten. Die be-
weert dat het zwerfvuil door de in-
voering van het statiegeld aanzien-
lijk zou afnemen en het sorteren
eenvoudiger zou zijn. Schepen
Chris Delneste (CD&V) wacht lie-
ver de resultaten van een studie af
die Imog dit eindejaar plant, voor-
aleer een beslissing te nemen. (JME)

DENTERGEM
Scheppen
in het water
in Meikensbossen
Morgen organiseert ‘t West-
Vlaamse Hart een dag vol water-
pret in de Meikensbossen. Tussen
14 en 16 uur is er ‘Scheppen in het
water’. Natuurgids Valerie brengt
de waterkoffer vol schepnetten,
loepepotjes, zoekkaarten en een
microscoop mee om samen met
kinderen en hun (groot)ouders op
zoek te gaan naar de diertjes in de
poelen van het domein. Je kiest zelf
wanneer je langsloopt en vertrekt.
Valerie vind je aan een van de wa-
terpartije nin het 63 hectare groot
domein aan de parking bij de Anke-
laarstraat. (VDI)

IZEGEM
AED-toestel 
aan ingang
middelbare school
Aan de ingang van middelbare
school Prizma Campus Midden-
school prijkt voortaan een AED-
toestel. Het apparaat hangt in de
Kasteelstraat zodat het in geval
van nood door iedereen te gebrui-
ken is. Met een AED kan hulp gebo-
den worden bij hartfalen. In de uren
voor de officiële inhuldiging kregen
de leerkrachten een initiatiecursus
om met het toestel te leren werken.

(VDI)

LEDEGEM
Deeltje Boonhoek
wordt verkocht
De gemeente zal binnenkort een
lapje grond van 114 m²  verkopen in
de Boonhoek aan één van de om-
wonenden. De restgrond achter de
garages van De Mandel heeft geen
enkel openbaar nut en vergt enkel
maar onderhoud. (VGGS)

Wilfried Gheysen en Carlos Demeulemeester met het kunstwerk aan De Vlasser. Foto XCR

GULLEGEM Vlasser wordt symbool van Gullegem Koerse

Vanaf dit jaar wint de winnaar van Gullegem
Koerse een kopie van het standbeeld De Vlasser
dat aan de aankomstlijn aan café De Gouden
Bank de renners aanmoedigt. Gullegemse kun-
stenaar Wilfried Gheysen schenkt elk jaar een
miniversie van zijn beeld dat hij in 1999 maakte
voor de gemeente. «De Vlasser staat symbool

voor het doorzettingsvermogen van de hardwer-
kende West-Vlaming. De Vlasser is op en top Gul-
legems, net zoals de wielerkoers Gullegem Koer-
se», vindt de kunstenaar. Het beeld, dat in ge-
bronzeerd gips is gemaakt, is het kleine broertje
van het oorspronkelijke beeld aan De Gouden
Bank. (XCR)

Alleen nog naar het stadhuis 
voor aangifte verlies paspoort
In Kortrijk, Kuurne en Len-
delede hoef je vanaf 1 juni
niet meer en naar het stad-
huis en naar het politiebu-
reau te gaan bij verlies of
diefstal van identiteitsdocu-
menten. 

Je hoeft dan alleen nog maar
naar het gemeente- of stad-
huis te gaan. «Dat zijn 3.500
verplaatsingen minder op
een jaar voor de bevolking»,
zegt schepen van burgerza-
ken Arne Vandendriessche.
De aanpassing die voor het
eerst in Vlaanderen in Kort-
rijk, Kuurne en Lendelede
wordt toegepast kan dankzij
aanpassingen in het federaal
computersysteem en de af-
spraken die werden gemaakt
tussen de gemeenten en hun
politiezone Vlas. «De aangifte
van diefstal of verlies gebeurt

op het stadhuis, van daaruit
wordt dan een document op-
gemaakt dat naar de politie
gaat», zegt schepen Vanden-
driessche van Kortrijk. «Op
die manier kan de politie ook
meer tijd vrijmaken om aan-
wezig te zijn op het terrein en
het zorgt voor een heuse ad-
ministratieve vereenvoudi-
ging.» 

Vier maanden geleden
Het ministerieel Besluit gaat
in op 1 juni, maar de politie-
zone Vlas is de eerste die het
ook zal uitvoeren. «Dat komt
omdat we de voorbereidin-
gen hiervoor vier maanden
geleden al gestart zijn.» 
De nieuwe regeling geldt
trouwens niet voor studen-
ten die niet in de zone gedo-
micilieerd zijn en voor ver-
blijfskaarten. (AHK)

KORTRIJK/KUURNE/LENDELEDE

Machinebedrijf Lybover uit
Waregem heeft een nieuw-
bouwverdieping in gebruik
genomen. 

Het bedrijf investeerde 2 mil-
joen euro om een extra verdie-
ping te plaatsen bovenop het
gebouw dat amper 5 jaar gele-
den werd gebouwd. «Elk jaar
stijgt ons personeelsbestand
met 20 à 25 medewerkers»,
zegt CEO Hans Boels. «De extra
verdieping was dus vooral no-
dig in het kader van die groei.»
Lybover is een nieuwe naam

voor de holding van de ver-
schillende bedrijven die door
de familie Boels de voorbije 30
jaar werden opgericht. «We
zijn werkzaam in verschillende
sectoren, maar eigenlijk komt
het erop neer dat we met al
onze afdelingen samen een
volledig machinepark kunnen
uitbouwen in verschillende
sectoren. Recyclagebedrijf Gal-
loo is bijvoorbeeld een klant
van ons, Jan De Nul, de group
Renault,...» 
Er werken 200 mensen voor Ly-
bover. «Er staan op dit moment
zo’n 20-tal vacatures open, en
eigenlijk staan die het hele jaar
door open. We zoeken immers

voornamelijk technische pro-
fielen, en die zijn moeilijker te
vinden», zegt Boels. «Ingeni-
eurs, technische tekenaars, ser-
vicetechnici, monteurs en las-
sers,... 
Op het moment dat we iemand
gevonden hebben, zoeken we
alweer nieuwe medewerkers
voor nieuwe vacatures. Lybo-
ver is echter nog niet zo goed
bekend als werkgever. Jammer,
want eigenlijk hebben we de
mensen heel wat te bieden:
een boeiende job met veel af-
wisseling, aangezien onze
mensen machines uitdenken
en installeren voor verschillen-
de sectoren en bedrijven.» (JME)

WAREGEM

Hans en Filip Boels voor hun nieuwbouw. Foto Deleu

Lybover neemt nieuwbouw in gebruik

‘AMAZINGS’ VAN DIRK DENOYELLE TOONT 100 WERKEN

Vijf miljoen legoblokjes in Xpo

Stemmenimitator Dirk De-
noyelle uit Roeselare brengt
van zaterdag 30 juni tot en met
zondag 22 juli spectaculaire
legocreaties in 2D en 3D naar
zaal XXL van Xpo, op een op-
pervlakte van 2.000 vierkante
meter. Amazings Art Expe-
rience is uniek omdat je er niet
enkel kan kijken, maar ook
zelf aan de slag kan met de be-
kende bouwsteentjes. Het

hart van het nieuwe evene-
ment is een sprookjesachtig
dorpsplein met tot drie meter
hoge gevels. Jong en oud kan
er zelf aan meebouwen, want
het plein is voortdurend in
ontwikkeling. De opbouw van

Amazings Art Experience is al
zes maanden bezig, in een ate-
lier. «Zie het niet als een recla-
mestunt voor Lego», zegt De-
noyelle. «We gebruiken de
blokjes zoals een schilder verf
gebruikt. We willen dat ieder-
een zich amuseert. Waarom
het zo leuk is? Ik krijg alleen al
een zen gevoel van het openen
van een legodoos, het open-
snijden van de zak en met je
handen in de bouwsteentjes
graaien. Het is een verade-
ming in tijden van computers
en beeldschermen. En het is zo
mooi om naar te kijken als het
klaar is. Voor mij moet kunst
de wereld niet redden. Maar er
moet wél een dubbele, liefst
grappige bodem in zitten. In
een legokunstwerk kan dat
zelfs letterlijk», stelt Denoyel-
le, die de zevende Lego Certi-
fied Professional van de we-
reld is.

George Clooney
En of er veel te zien zal zijn. Er
zijn legoportretten van beken-
de sterren te bewonderen zo-
als Laurel en Hardy, Michael
Jackson, George Clooney en Ed
Sheeran. Speciaal zijn kunst-
zinnige en grappige interpre-

taties van bekende kunstwer-
ken zoals ‘de aanbidding der
wijzen’ van Pieter Paul Ru-
bens, liefst vijf meter hoog, en
een pparodie op Dali. Er zijn
verder dieren, landschappen
en wolkenkrabbers te zien en
je kan er zelfs over gloeiende
legokolen lopen. Eveneens op
het lijstje: dinosaurussen, Bel-
gische hoofden zoals van poli-
tici Elio Di Rupo en Louis Tob-
back en een lego-tv-studio
waar je filmpjes maakt. Tot
slot is er aandacht voor cross-
overs met hedendaagse kun-
stenaars zoals Michele Volpi-
cella en Bert Prins. «Het is in de
Lage Landen het grootste door
een privéorganisatie georga-
niseerde evenement rond de
Deense blokjes», zegt Dirk De-
noyelle. «Het is hoogstaand
cultureel en zal Kortrijk op
toeristisch vlak mee helpen

ontplooien», vult burgemees-
ter Vincent Van Quickenborne
(Open Vld) aan. Amazings Art
Experience loopt van zaterdag

30 juni tot zondag 22 juli, tel-
kens van 10 tot 18 uur. Tickets
kosten tussen 10 en 15 euro.
Info: www.amazings.eu.

Kortrijk is een evenement rijker. Caba-
retier Dirk Denoyelle (53) toont vanaf 30
juni ruim 100 kunst- en bouwwerken in
zaal XXL van Xpo, gemaakt met 5 mil-
joen legoblokjes. Amazings mikt op
25.000 bezoekers. Wat is er te zien?

PETER LANSSENS

KORTRIJK

Voor mij moet kunst
de wereld niet
redden. Maar er moet
wel een dubbele,
liefst grappige bodem
in zitten.

DIRK DENOYELLE

Vincent Van Quickenborne (Open Vld) en Dirk Denoyelle  aan de slag met de legoblokken. Deleu

De burgemeester met een legoportret van zichzelf. Foto Deleu
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De gemeenteraadsleden namen na de zitting

uitgebreid afscheid van hun secretaris Veroni-

que Vanhoutte. In het kader van de integratie

van gemeente en OCMW wordt ze opgevolgd

door Els Persyn, huidig OCMW-secretaris. Zij

zal de functie van ‘algemeen directeur’ dra-

gen. Veronique wordt haar adjunct. 

PERSONEELSWISSEL

Afscheid van Veronique

G
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Dat is het aantal koffietafels dat crematorium

Psilon jaarlijks organiseert. Het cijfer kwam

naar boven in een antwoord van raadslid en vertegenwoordiger

in de algemene vergadering van de Intergemeentelijke Vereni-

ging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen Anne-

lies Vandenbussche (SP.A) op de vraag van (H)Eerlijk Kuurne-

raadslid Germain Vandesompele. Jaarlijks worden bovendien

ruim 3.700 crematies uitgevoerd bij Psilon, daarvan zijn er

slechts 15 procent met uitvaartdienst in het crematorium zelf.

VRAAG OVER CREMATIE
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DOOR OLAF VERHAEGHE

Tal van gemeenten en steden in
Vlaanderen sloten zich de voor-
bije weken en maanden al aan bij
de zogenaamde Statiegeldallian-
tie. Op die manier willen de lokale
besturen druk uitoefenen op de
hogere overheid om statiegeld op
blikjes en plastiekflesjes in te voe-
ren en zo het zwerfvuil drastisch
in te perken. 
Oppositiefractie (H)Eerlijk Kuur-
ne stelde op de gemeenteraad van
mei opnieuw de vraag wat het
standpunt is van het Kuurns ge-
meentebestuur. “De Vlaamse Ver-
eniging van Steden en Gemeen-
ten formuleerde eerder al de voor-
en nadelen van statiegeld op dran-
kenverpakkingen”, klonk het bij
fractieleider Carl Vereecke. “Het
zwerfvuil zou met 40 procent da-
len, het sorteren wordt minder

complex en er is een belangrijke
factor van sensibilisering. Daarte-
genover staat wel dat statiegeld
drukt op de distributie, een extra
inspanning vraagt van de burger
en logistiek misschien duurder is
dan de huidige PMD-inzameling.
Ondanks die nadelen zijn wij als
fractie wel voorstander van het on-
dertekenen van de Statiegeldalli-
antie. Wij vragen het bestuur om
de stap vandaag te zetten.”

MOOIMAKERS

Schepen van Milieu Chris Delnes-
te (CD&V) erkent dat zwerfvuil
een algemeen probleem is, maar
benadrukte de goede netheidssco-
re van Kuurne. “Met 92,1 procent
scoren we stevig boven het Vlaam-
se gemiddelde (87 procent). De
vele Mooimakers in onze ge-
meente spelen daarin een belang-
rijke rol. Ook qua sorteren scoren

we goed”, aldus de schepen. “Het
invoeren van statiegeld is volgens
ons op dit moment niet de beste
optie om zwerfvuil aan te pakken,
sensibilisering en eventueel be-
boeten op korte termijn zijn dat
wel. Zwerfvuil is bovendien ook
veel meer dan enkel blikjes en
plastiekflessen. Liever die sensibi-
lisering en die eigen acties, dan
vandaag aan te sluiten bij de Sta-
tiegeldalliantie.”
Daarnaast wees schepen Delneste
op de studie van afvalintercom-

munale Imog. “Op 25 oktober
wordt een congres georganiseerd
rond die ReCoVer-studie waarin
wordt onderzocht welke de moge-
lijkheden tot verbetering en alter-
natieven zijn voor de inzameling,
sortering en recyclage van verpak-
kingsafval. Ik stel dan ook voor
om de resultaten af te wachten en
de beslissing uit te stellen tot de
raad van november of december.”
Tegen eind dit jaar moet dus dui-
delijk zijn welke keuze Kuurne
maakt. 

“Liever zelf sensibiliseren dan 
aansluiten bij Statiegeldalliantie”
KUURNE De gemeente Kuurne stelt de beslissing
over het al dan niet aansluiten bij de Statiegeldallian-
tie opnieuw met enkele maanden uit. (H)Eerlijk
Kuurne was bij monde van fractieleider Carl Vereecke
nochtans vragende partij om daar werk van te maken,
maar schepen van Milieu Chris Delneste (CD&V)
wacht een studie van afvalintercommunale Imog af
vooraleer te willen tekenen. 

Het is zoeken naar zwerfvuil. Ook langs het Jaagpad richting Kortrijk, in

het verleden vaak het slachtoffer van rondslingerend afval. “De Mooima-

kers leveren hier knap werk”, aldus schepen Delneste. (Foto OV)

Vzw Ouders van Verongeluk-

te Kinderen wil met het zoge-

naamde SAVE-charter Belgi-

sche steden en gemeenten

betrekken bij haar strijd te-

gen de te grote verkeerson-

veiligheid op onze wegen.

Ook de Kuurnse gemeente-

raad ondertekende het char-

ter en pleit op die manier

voor een veiliger verkeer.

“Het SAVE-charter formuleert

een zevental belangrijke

doelstellingen waar wij ons

als gemeentebestuur voor

willen engageren”, duidt

schepen van Mobiliteit Fran-

cis Watteeuw (SP.A). “Wij

werken vandaag al aan een

heel aantal van die zaken en

zijn op de goede weg. Ik

denk dat we als gemeente-

raad dit charter zeker kunnen

onderschrijven.” Lander De-

waele, gemeenteraadslid

voor N-VA, sloot zich aan bij

het betoog van de schepen.

“Ik kan alleen maar toejui-

chen dat we als gemeente dit

charter ondertekenen. Wel

wil ik vragen om advies van

bijvoorbeeld ouder- en jeugd-

raad te blijven inwinnen. Hun

medewerking is essentieel

voor een veilig Kuurne.” 

De voltallige gemeenteraad

keurde het ondertekenen van

het SAVE-charter uiteindelijk

goed. 

SAVE-CHARTER

Unanieme goedkeuring 

voor veiliger verkeer

KUURNE

KUURNE/INGELMUNSTER/KACHTEM Door de geboorte van Morris op 8

mei ontstond een mannelijk viergeslacht bij de familie Eeckhout. We

zien v.l.n.r. Gilles Eeckhout (27) uit Kuurne, André Eeckhout (86) uit

Kachtem met de kleine Morris en Danny Eeckhout (58) uit Ingelmun-

ster (EDB – foto EDB)

VIERGESLACHTEN

Van André tot Morris
KUURNE/HEULE Met de geboorte van Iroh Destatsbader op 6 mei

ontstond een viergeslacht bij de familie Destatsbader. We zien v.l.n.r.

pappie Gino Destatsbader uit Heule die op 31 mei 58 jaar wordt, pepe

Hendrik Destatsbader (84) uit Heule met Iroh en Irohs papa Lino Des-

tatsbader (28) die met zijn gezin in Kuurne woont. (EDB – foto EDB)

Van Hendrik tot Iroh

KUURNE Denise Dekens is op

woensdag 16 mei in Kuurne over-

leden. De weduwe van Remi

Verlinde (+2015) werd 88 jaar. De

uitvaartplechtigheid vindt plaats

op dinsdag 22 mei om 10.30 uur

in de parochiekerk van Sint-

Michiel in Kuurne. Daarna wordt

de as uitgestrooid op de Kuurnse

begraafplaats. 

(OV/Rouwcentrum Deseyne)
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Giraf Barbie is zondag in de dierentuin van Planc-
kendael bevallen. Het girafje kreeg de naam Twiga,
of ‘giraf’ in het Swahili. Twiga meet bijna 2 meter.
«Zijn vacht telt veel kleine vlekjes en zijn poten
kleuren donkerder beige dan die van zijn familiele-
den. Het is een stevig kereltje met sierlijke wim-
pers», klinkt het.

Belga / Planckendael

Giraf Barbie bevallen in Planckendael

De Belg geeft gemiddeld 25 euro uit aan supporters-
artikelen voor het WK 2018. Een Vlaming is met ge-
middeld 15 euro een stuk gieriger dan een Waal, die
gemiddeld 35 euro spendeert. Dat blijkt uit een in-
ternationaal onderzoek van ING naar de invloed
van het WK op het consumptiegedrag. Brazilië
spant de kroon met gemiddeld 60 euro.

Belga / D. Waem

Vlaming supportert voor 15 euro

LEUVEN In Vlaanderen recy-
cleren we slechts 65,64% van
onze metalen verpakkingen.
Zo blijkt uit een onderzoek
van samenwerkingsverband
Recover. Een derde van de me-
talen verpakkingen die op de
markt komen wordt dus niet
gerecycleerd. Dat liet de Ver-
eniging van Vlaamse Steden
en Gemeenten (VVSG) gisteren
weten. Studenten van de KU
Leuven gingen in opdracht
van Recover na hoeveel meta-
len verpakkingen in totaal op
de Vlaamse markt terechtko-
men en vergeleken deze cijfers

met de effectieve recyclage-
graad van metalen verpakkin-
gen in Vlaanderen. ■

AFP / J. Saget

Vlaanderen recycleert ongeveer
65% van metalen verpakkingen

BRUSSEL Minister van
Volksgezondheid Maggie De
Block (Open Vld) deelt de be-
zorgdheid van de Hoge Ge-
zondheidsraad over de scha-
delijke gevolgen van alcohol,
maar wil niet «verbieden om
te verbieden». De Hoge Ge-
zondheidsraad lanceerde be-
gin deze week een reeks aan-
bevelingen in de strijd tegen
overdreven alcoholgebruik.
Het gaat onder meer over het
gratis ter beschikking stellen
van water in de horeca en
een totaalverbod op reclame.
«Niet iedereen die al eens een

fles wijn of een pintje koopt
in een nachtwinkel is een
probleemdrinker of toekom-
stig alcoholist. We moeten
daar ernstig in blijven. We
moeten vooral het problema-
tisch gebruik aanpakken»,
vindt De Block. Ze belooft
haar alcoholplan verder uit te
zullen voeren. De liberale po-
litica benadrukt dat het fede-
rale niveau zijn verantwoor-
delijkheid neemt. «Ik vraag
aan de deelstaten hetzelfde te
doen, bijvoorbeeld op het
vlak van preventie bij jonge-
ren.» ■

De Block wil niet «alcohol verbieden
om te verbieden»

WELKOM IN HET TEAM

Geen investering vereist

Aantrekkelijke commissies en premies

www.belgium-ladbrokes.be/jobs

WORD ZELFSTANDIGE UITBATER
VAN EEN LADBROKESKANTOOR (M/V)

 U

Wij

 •  Beheert een Ladbrokes kantoor in uw regio.
 •  Geniet meteen van een 

bestaand, trouw en 
gepassioneerd cliënteel.

 •  Zorgen voor een gratis  opleiding.
 •  Bieden u een stevige 

commerciële ondersteuning.

CONTACTEER 
LADBROKES METEEN !

MICHAËL ROCCA | 0495/58 96 40
michael.rocca @ ladbrokes.be

Raad eens wat er  
in  promo  is bij Lidl

Het zijn zo’n  
lieve vrienden,  

dat je ze wil opeten.

Proximus, Orange en Telenet
zijn vandaag actief op de mobie-
le telecommarkt. Vicepremier
De Croo (foto) wil dat daar bin-
nen enkele jaren een vierde spe-
ler bijkomt. In het voorjaar van
2019 vindt een nieuwe spec-
trumveiling plaats. Naast de be-
staande mobiele frequenties
waarvan de licenties in maart
2021 af lopen, zullen ook nieu-
we frequenties worden geveild,
voornamelijk voor het gebruik
van 5G vanaf 2020. Minister De
Croo wil die kans grijpen om
een vierde mobiel netwerk toe
te laten, door een gedeelte van
het spectrum voor te behouden
voor een nieuwkomer.
«België scoort vandaag bijzon-
der zwak in het gebruik van
mobiele data. Tegelijk liggen de
prijzen voor mobiele data bij

ons een pak hoger dan in ande-
re landen. Door ruimte te creë-
ren voor een nieuw, vierde mo-
biel netwerk zorgen we voor ex-
tra investeringen, sterkere prijs-
concurrentie en lagere prijzen
voor de consument», legt minis-
ter De Croo uit. Hij verwijst
naar Frankrijk en Scandinavië,
waar een vierde mobiele net-
werkoperator heeft geleid tot la-
gere prijzen voor mobiele data
en meer gebruik van mobiele
data.
De drie bestaande Belgische te-
lecomoperatoren reageren uni-
sono negatief op het nieuwste
voorstel van minister De Croo.
Volgens Proximus zal dit voor-
stel een onvermijdelijke impact
hebben op de werkgelegenheid

bij het bedrijf. Orange België
stelt dat vier netwerken over
het hele land niet haalbaar is.
Telenet vreest dat de bestaande
operatoren bij de komst van een
vierde speler een deel van het
spectrum moeten inleveren en
extra masten moeten plaatsen,
met een direct effect op de kwa-
liteit van de diensten tot gevolg.
Inmiddels heeft minister van
Consumentenzaken Kris Pee-
ters (CD&V) de betrokken tele-
comoperatoren en minister De
Croo uitgenodigd voor overleg.
Hij wil «er zeker van zijn dat het
lanceren van een vierde mobie-
le netwerkoperator in het be-
lang is van de consument»,
klinkt het.

■

BRUSSEL Als het van
minister van Telecom
Alexander De Croo (Open
Vld) afhangt, wordt er een
vierde mobiele netwerk-
operator actief op de
Belgische markt. Hij kijkt
daarvoor naar de veiling
van de mobiele frequen-
ties van volgend jaar,
waarbij een deel zou wor-
den gereserveerd voor
een nieuwe speler.

Belga / D. Waem

De Croo stelt vierde speler
op de telecommarkt voor
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E
lectorale profileringsdrang.
Het verwijt dat Joke Schau-
vliege (CD&V) naar haar
hoofd geslingerd krijgt over
het statiegelddossier, is niet

helemaal terecht. In het Vlaamse re-
geerakkoord stond al dat het systeem
zou worden bestudeerd. Ook sloot de
Vlaamse minister van Omgeving twee
jaar geleden een akkoord met de voe-
dingsindustrie, de distributie en Fost
Plus, de organisatie die instaat voor de
ophaling en de verwerking van verpak-
kingsafval. De industrie beloofde
9,6 miljoen euro per jaar te investeren
in Mooimakers, een campagne om het
zwerfvuil tegen 2022 met 20 procent te
reduceren. “Alleen als dat niet lukt,
komt er in 2018 statiegeld op blikjes en
plastic flesjes”, klonk het.

Maar Schauvliege heeft daar niet op
gewacht. Mooimakers heeft volgens
zijn website al 834 opruimacties in
gang gezet, maar de impact daarvan op
het zwerfvuil blijft onduidelijk. Sommi-
ge betrokkenen verslikten zich dan ook
in hun koffie toen ze in de krant lazen
dat de minister het statiegeld wil door-
drukken.

Niet iedereen is overtuigd van de
maatregel. Statiegeld kan, als onderdeel

van het Verpakkingsplan, een impact
hebben op de strijd tegen zwerfvuil,
maar het heeft ook gevolgen voor de
winkeliers, de ophaling en de recyclage.
De N-VA en Open Vld besloten op de
Vlaamse ministerraad twee weken ge-
leden het Verpakkingsplan niet te be-
spreken, om de sector de kans te geven
met alternatieven te komen. Het is een
complex dossier, met veel betrokken
partijen.

HET VLAAMS GEWEST 

EN OVAM

Zonder de eerste afvalwetten begin
jaren tachtig en het Bodemdecreet van
1995, had de Vlaamse milieu-industrie
nooit kunnen bloeien. Het verpakkings-
beleid is een juridisch buitenbeentje
door de creatie van de Verpakkings-
commissie. Die moet ervoor zorgen dat
de regelgeving rond verpakkingen in de
drie gewesten gelijkloopt.

Toch kan Vlaanderen een eigen koers
varen, maar, waarschuwde de Openba-
re Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij
(OVAM) twee jaar geleden, dat jaagt de
kostprijs van het systeem omhoog. In-
tussen lijken de verantwoordelijke mi-
nisters in de andere regio’s, Céline Fre-
mault (cdH) in Brussel en Carlo Di An-
tonio (cdH) in het Waalse gewest, niet
afkerig van een statiegeldsysteem. Al
zit in Wallonië de MR mee aan tafel, die
net als de Vlaamse liberalen kritisch is.

Maar het belangrijkste is dat er een
integraal Verpakkingsplan komt, waar-
bij de producenten 100 procent verant-
woordelijk zijn voor hun verpakkingen,
klinkt het bij Jan Verheyen, de woord-
voerder van OVAM. “Statiegeld is geen
doel op zich. Het kan een middel zijn,
waaraan weliswaar ook een kostprijs is
verbonden. Gerekend met 25 cent sta-
tiegeld per blikje of flesje, kom je aan
77 miljoen euro.”

1

business milieu

De slag om het statiegeld
VERPAKKINGSPLAN WIL PRODUCENTEN VOLLEDIG VERANTWOORDELIJK MAKEN

De Vlaamse regering overweegt statiegeld in te voeren op plastic flesjes en drankblikjes.
Maar de discussie gaat veel breder. Luc Huysmans

“Statiegeld zal de doeltreffendheid van de blauwe zak 
ondermijnen, het zwerfvuilprobleem niet oplossen en 
de burger opzadelen met een verlies aan comfort en 
hogere kosten” FATIMA BOUDJAOUI, FOST PLUS



PLASTIC VERPAKKINGEN

Blikjes en flesjes zijn goed

voor 40 procent van het vo-

lume van al het zwerfvuil.B
E
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DE LOKALE BESTUREN

Blikjes en flesjes zijn goed voor
40 procent van het volume van al het
zwerfvuil, 33 procent van het gewicht
en minder dan 10 procent van het aan-
tal stuks. De rekening voor het oprui-
men daarvan belandt grotendeels bij de
gemeentes. Een studie van OVAM met
cijfers uit 2013 schatte de kosten op
61,5 miljoen euro per jaar, maar twee
jaar later was dat al 155 miljoen euro.

Iets meer dan de helft van de Vlaam-
se gemeentes is toegetreden tot de Sta-
tiegeldalliantie. Een aantal andere is
voorstander, maar heeft vragen bij de
werkwijze van de Nederlandse organi-
satie. Ze krijgt financiële steun van on-
der meer Tomra, de Noorse wereld-
marktleider in de terugnamemachines
die nodig zijn voor de invoering van
een statiegeldsysteem. Anderen weife-
len om net voor de verkiezingen de
burgers op te zadelen met inzamelver-
plichtingen.

“In alle gemeentebesturen en in elke
partij vind je voor- en tegenstanders”,
zegt Christof Delatter, coördinator en
stafmedewerker afvalbeleid bij de Ver-
eniging van Vlaamse Steden en Ge-
meenten (VVSG). “Voor ons is die dis-
cussie ondergeschikt aan het doel: de
verpakkingsproducenten volledig ver-
antwoordelijk maken voor wat ze op de
markt brengen. De ambitie moet zijn
alle verpakkingen terug te halen.”

“Die verpakkingen worden onvol-
doende ingezameld en te weinig gere-
cycleerd. Het Fost Plus-systeem dat de
producenten hanteren, dateert uit de
jaren negentig en is sindsdien amper
veranderd. Een op de drie blikjes ver-
dwijnt gewoon. In Noorwegen worden
producenten en verdelers belast op wat
niet wordt gerecycleerd. Het gevolg is
dat ze zichzelf regels opleggen en in
plaats van duurder net goedkoper wer-
ken, ook voor de consument.”

DE VERPAKKINGSINDUSTRIE

Met die redenering gaat Fost Plus
niet akkoord. Woordvoerster Fatima
Boudjaoui wijst erop dat België al

 enkele jaren de koploper is in Europa.
In 2017 werd 698.314 ton verpakkingen
gerecycleerd, goed voor 89,1 procent
van het totaal. “En we hebben een
goedkoop systeem, dat 6 tot 7 euro per
inwoner per jaar kost. Dat is dankzij 
de blauwe pmd-zak, die we willen
 uitbreiden naar alle plastic verpakkin-
gen.”

“Statiegeld zal de doeltreffendheid
van de blauwe zak ondermijnen, het
zwerfvuilprobleem niet oplossen en de
burger opzadelen met een verlies aan
comfort en hogere kosten”, vat Boud-
jaoui samen. De organisatie stimuleert
haar bijna 5000 leden om meer in te
zetten op ecodesign, dat leidt tot beter
recycleerbare producten. “Voor zwerf-
vuil geloven we in de integrale aanpak
van de Mooimakers-campagne. Dat be-
tekent sensibiliseren, zorgen voor een
betere infrastructuur – zoals meer vuil-
nisbakjes –, handhaving en gedragsver-
andering door acties.”

Toch is de industrie niet a priori te-
gen statiegeld, merkt Nicholas Courant,
de woordvoerder van Fevia, de federa-
tie van de voedingsindustrie. “Alleen
vertrek je in België niet van een leeg
blad. Hier is al een performant systeem.
Producenten en winkeliers betalen al
107 miljoen euro per jaar voor de blau-
we zak, en met de uitbreiding komt
daar 40 miljoen euro bij. Daarbovenop
is er een verpakkingsheffing van
320 miljoen euro.”

Die kosten maken onze producten
duurder, weet Courant. “Belgen winke-
len daarom voor 700 miljoen euro per
jaar in de buurlanden. Statiegeld zal die
tendens alleen maar versterken. Kleine
winkeliers, die geen plaats hebben om
een sorteerinstallatie te plaatsen, zou-
den recht hebben op een compensatie,
die moet worden betaald door een ex-
tra taks.”

DE OPERATOREN

De bedrijven die de ophaling en
de verwerking realiseren, willen duide-
lijkheid, zegt Werner Annaert, af-
scheidnemend algemeen directeur van
Go4Circle, de federatie van milieube-
heerbedrijven. “We moeten weten
waar we de komende tien jaar aan toe
zijn. We moeten ook vermijden dat te
veel systemen naast elkaar bestaan,
 zodat we niet ophalen via winkels,
 containerparken en aan huis.”

“Er wordt al langer gesproken over
een uitbreiding van de pmd-zakken
met onder meer folies en yoghurt -
potjes. Dat vergt investeringen. Een
sorteercentrum inrichten kost snel 
20 tot 25 miljoen euro. Dat doe je niet
voor een beslissing die na vijf jaar
wordt omgebogen.”

Go4Circle pleit er vooral voor dat de
overheid werk maakt van afzetmark-
ten. “Beslis dat bierkratten, afvalzakken
en andere producten ten minste een
 bepaald percentage recyclaat bevatten.
Dan stijgt de vraag, wordt het afval
meer waard en de inzameling goed -
koper. Anders dreig je met bergen
waardeloze plastic flesjes achter te blij-
ven, die je alleen kan verbranden om er
energie uit te recupereren. Maak er een
positief verhaal van. En zorg ervoor dat
recyclage interessanter blijft dan afval-
verbranding.” z

3
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JOKE SCHAUVLIEGE

De minister wil het statiegeld doordrukken.

“Zorg ervoor dat recyclage interessanter blijft dan 
afvalverbranding” WERNER ANNAERT, GO4CIRCLE
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GEMEENTEN: Avelgem en Kluisbergen

AANKONDIGING VAN EEN OPENBAAR ONDERZOEK OVER EEN 
AANVRAAG WAAR EEN MILIEUEFFECTRAPPORT BIJGEVOEGD IS

Elia Asset NV, met als adres Keizerslaan 20 te 1000 Brussel, deelt mee dat zij een aan-
vraag tot omgevingsvergunning heeft ingediend bij de gewestelijke omgevingsambtenaar.
De aanvraag heeft betrekking op meerdere terreinen gelegen op het grondgebied van de 
gemeenten Avelgem en Kluisbergen.

Het betreft een aanvraag tot versterking van de bestaande 380kV-hoogspanningsverbin-
ding tussen het hoogspanningsstation Avelgem (AVELGEM) en de grens van het Vlaamse 
Gewest met het Waalse Gewest. De lijninfrastructuurwerken worden uitgevoerd over 
een lengte van circa 2 km. De aanvraag betreft meer bepaald het vervangen van de 
bestaande hoogspanningskabels in aluminium door nieuwe hoogperformante hoogspan-
ningskabels met een koolstofkern. Daarnaast worden de bestaande vakwerkmasten en 
funderingen versterkt. Ook in het hoogspanningsstation van Avelgem worden de nodige 
aanpassingen uitgevoerd om de nieuwe hoogspanningskabels aan te sluiten.

De bezwaren of opmerkingen over de aanvraag moeten schriftelijk worden ingediend 
bij het college van burgemeester en schepenen van een van de volgende gemeenten: 
Avelgem en Kluisbergen. Het openbaar onderzoek loopt van 28/05/2018 tot 27/06/2018.
De aanvraag kan, met inbegrip van alle betrokken kadastrale percelen, worden ingekeken 
bij de gemeentebesturen tijdens het openbaar onderzoek.

Meer informatie over het project kan u vinden op www.elia.be/avelgem-avelin.  

Te Brussel, 25 mei 2018 

Een communie, huwelijks-
feest of rouwmaaltijd, het
Vijverhof is al jaren de plek
bij uitstek voor deze gele-
genheden. Stéphane Fievez,
eigenaar van Ice Mountain
Adventure Park, werd acht
jaar geleden tijdens een ba-
byborrel verliefd op deze
plek aan het water. Toen de
ondernemer vernam dat het
domein van 8,9 hectare te
koop stond, begon hij te dro-
men. Niet veel later werd
zijn droom werkelijkheid.,
want na maar liefst 33 jaar
verkoopt Filip Cuvelier ‘zijn’
Vijverhof. Een lastige noot

om kraken, maar de opvol-
ging ontbrak. Hij wou niet
zomaar voor het grof geld
gaan, maar zocht iemand die
zijn levenswerk wou voort-
zetten. “Met Stéphane is de
zaak in goede handen”, glim-
lacht hij.

Fievez bouwde in 1999 de
skipiste in Komen, zes jaar
later kwam er een tweede
bij. Vier paintballterreinen,
een winkel, klimpark, laser-
shooting en een plek om in-
door te skydiven later, zet
hij nu zijn zinnen op de wa-
tersport. “Tegen april 2019
zou er een kabelbaaninstal-
latie voor wakeboarders en
waterskiërs moeten geïn-
stalleerd zijn”, vertelt hij.
“Dit is de perfecte aanvul-

ling op ons huidig aanbod.
Zo worden we met Ice
Mountain het merk voor ul-
tieme sportbeleving.”

Ook culinair walhalla

De nieuwe eigenaar wil het
sportieve aspect zo fors uit-
bouwen en van het Vijverhof
weer het walhalla van de wa-
tersport maken dat het in de
jaren negentig was. Het culi-
naire wordt daarbij niet ver-
geten. “Je zal hier tijdens de
week nog altijd  terechtkun-
nen voor een snelle hap of
romantisch diner. Uiteraard
blijft het Vijverhof ook the

place to be voor verzorgde
feesten, seminaries en rouw-
maaltijden”, klinkt het. 

“Voor wie al reserveerde
verandert er in principe
niks”, stelt Valerie Tytgat
gerust. Zij is Cuveliers part-
ner en blijft actief in de
zaak. 

Niet dat alles bij het oude
zal blijven. De zaal met uit-
zicht op de vijver krijgt een
make-over en ook de cock-
tailbar zal worden opge-
smukt. “Op die manier krijgt
Wevelgem een volwaardige
zomerbar met zicht op een
schitterende waterpartij”,
besluit Fievez. 

Twee jaar geleden stond het 
Vijverhof in Wevelgem 
plots te koop. Eigenaar Filip 
Cuvelier zocht een overne-
mer met dezelfde passie als 
hijzelf. Met Stéphane Fie-
vez, eigenaar van Ice Moun-
tain, lijkt hij die gevonden 
te hebben. Fievez wil er de 
watersport opnieuw doen 
herleven.

WEVELGEM/KOMEN 

W De nieuwe eigenaar Stéphane werd acht jaar geleden verliefd op deze idyllische locatie aan het water. 
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STÉPHANE FIEVEZ
NIEUWE EIGENAAR

“Dit is de perfecte 
aanvulling op ons 
huidige aanbod”

W Stéphane Fievez (links) neemt het Vijverhof over van Filip Cuvelier. 
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VAN SNOWBOARD TOT WATERSKIVAN SNOWBOARD TOT WATERSKI

Zaakvoerder Ice Mountain neemt Vijverhof over 

de initiatiefnemers. “Zoals een
treinstation de voornaamste
mobiliteitshub is voor een stad,
is een mobipunt de hub voor een
buurt. Een mobipunt bevat
meerdere functies waarvan au-
todelen, nabijheid openbaar
vervoer en fietsparkeren en toe-
gankelijkheid essentieel zijn.”
Waar het mobipunt precies
komt, moet nog beslist worden.
(kvo)

Op het punt wil Imog ook be-
stelwagens zetten waarmee je
naar het containerpark kan
gaan. Nadat Imog al een project
had gelanceerd waarmee het
containerpark naar de burgers
trekt, wil Imog klanten dus ook

Straks wagen lenen om 
naar het containerpark te gaan? 
Afvalintercommunale Imog 
wil een mobipunt openen in 
haar regio. Op zo'n punt ko-
men allerlei mobiliteits-
vormen samen, zoals deel-
wagens van Cambio, wa-
gens om te carpoolen, 
deelfietsen en bussen van 
De Lijn. Er komen ook loc-
kers en automaten waar je 
pakjes of bestellingen van 
winkels kan ophalen.

helpen om naar het container-
park te gaan. Wie niet over een
bestelwagen beschikt en er een-
tje nodig heeft om goederen
naar het containerpark te bren-
gen, zal er via Imog een kunnen
lenen of huren. Imog onder-
zoekt de financiële kosten van
zo'n mobipunt en hoopt het la-
ter te kunnen uitrollen.

Multimodaal vervoer

De mobipunten werden in
Vlaanderen gelanceerd door
Vlaanderen, Taxistop en Auto-
delen.net.
“Een mobipunt is ingericht om
op kleinschalig niveau multimo-
daal vervoer mogelijk te maken
en te promoten”, klinkt het bij

WIELSBEKE INITIATIEFNEMERS

“Wat een treinstation 
is voor een stad, is
een mobipunt voor
een buurt”

TIELT

Huis van het Kind
lanceert website
In navolging van de oprichting 
van het Huis van het Kind in 
Tielt, werd deze week de web-
site www.huisvanhetkind-
tielt.be gelanceerd. Daarop 
kunnen ouders en opvoeders 
terecht om een beeld te krijgen 
over het aanbod in hun stad.
In het project werd elke in-
stantie, organisatie en vereni-
ging betrokken die actief is 
rond opvoeding of ondersteu-
ning van gezinnen.
Het initiatief moet een ant-
woord bieden op de vragen of 
bekommernissen van de ou-
ders. “Per leeftijdscategorie 
werd een overzicht gemaakt 
van alle relevante domeinen, 
zoals financiële ondersteuning, 
opvoeden, school en leren, ont-
moeting, vrije tijd, gezondheid, 
taal en spel en opvang”, zegt 
Pascale Baert, voorzitter van 
het OCMW in Tielt
 “Het mooie is dat ook profes-
sionele instanties op de web-
site diensten ontdekken waar 
ze tot voor kort geen weet van 
hadden. Of dat beleidsmakers 
kunnen vaststellen waar er 
leemtes zijn. Denk aan een 
jeugdhuis om de categorie ont-
moeting bij meerderjarigen in 
te vullen.”
De website is met andere 
woorden een instrument voor 
alle organisaties die actief zijn 
rond jeugd, maar ook voor het 
lokaal bestuur. (mrr)

DENTERGEM / WAKKEN

Fotozoektocht van 
Kloosterhof in Wakken
Vanaf juni tot eind augustus 
organiseert Domein Het 
Kloosterhof in samenwerking 
met woon- en zorgcentrum 
OLV. van Lourdes een foto-
zoektocht.
Over een tocht van 2,5 kilome-
ter langs landelijke wegen die-
nen er 27 vragen te worden be-
antwoord. Deelname is moge-
lijk voor rolstolgebruikers. 
Meedoen is gratis. Prijsuitrei-
king op de Baarloopfeesten op 
10 september.
Info en deelnameformulieren 
te verkrijgen bij de recepties 
van Het Kloosterhof en WZC 
OLV van Lourdes.  (kvp)

Bron: Het Nieuwsblad - 22 mei 2018


















